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Protokół Nr V 

Z sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie 

w dniu 11 lutego 2011 r. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Dziwnowie p. Joanna Piwińska o godzinie 9-tej 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Dziwnowie otworzyła  V sesję Rady Miejskiej w 

Dziwnowie VI kadencji. Powitała radnych, Pana Burmistrza Grzegorza Jóźwiaka, 

zaproszonych gości , mieszkańców gminy, przedstawicieli mediów. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca obrad stwierdziła, że na stan 15 radnych na 

sali obecnych jest 15 – tu, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał - listy 

obecności radnych oraz gości stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.  

Dodała , że porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji / zał. Nr 3/. 

Zapytała, czy są uwagi do porządku obrad. 

Burmistrz – poinformował, że w związku z sugestiami poszczególnych Komisji wycofuje z 

porządku obrad pkt 45 tj. projekt uchwały w sprawie określenia zasad wydzierżawiania 

nieruchomości stanowiących własność gminy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata oraz na 

czas oznaczony do 3 lat gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat zawarta ma 

zostać kolejna umowa, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, a także punkty od 48 

do 55. 

Burmistrz w uzasadnieniu propozycji wycofania projektów uchwał powiedział, że poprzez 

wprowadzenie projektu z pkt 45 nie miał zamiaru zmniejszania uprawnień Rady Miejskiej, w 

przyszłości lub na kolejną sesję wprowadzi projekt uchwały , a na posiedzeniach Komisji 

uzasadni zasadność jej wprowadzenia. Punkty od 48 do 55 projekty dotyczą sprzedaży do 

działek przyległych. Uważa, że projekty uchwał wymagają doprecyzowania. 

Przewodnicząca Rady Pani Piwińska zakomunikowała, że zgodnie z art. 20 ust. 4 ustawy o 

samorządzie gminy Rada gminy może wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu Rady, czyli powinno być 8 głosów „za”. 

Następnie poddała pod głosowanie zmiany zgłoszone przez Burmistrza Dziwnowa – 

wykreślenie pkt 45 i od 48 do 55 porządku obrad. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności pełnego składu w głosowaniu 

za – 15,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zmiany do porządku obrad.  
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Porządek V sesji Rady Miejskiej  w Dziwnowie po zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 a/ stwierdzenie quorum                                                                                                                   

b/ wnioski do porządku obrad                                                                                                                                

c/  przyjęcie protokołu z  IV sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie 

2. Informacja o pracy Rady Miejskiej w okresie między sesjami. 

3. Wybór delegatów do komisji przetargowej 

4. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami.  

5. Zapytania i interpelacje radnych. 

6. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w 

Dziwnowie na 2011 r. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/17/2010 Rady Miejskiej w 

Dziwnowie w sprawie powołania delegatów do reprezentowania Gminy Dziwnów w 

Celowym Związku Gmin R-XXI 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyposażenie w majątek MOSiK w 

teren zabudowany, położony w Dziwnowie, stanowiący część działki nr 604 o 

powierzchni 6000 m2 w celu użytkowania. 

10. Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr III/7/2010 Rady Miejskiej w 

Dziwnowie z dnia 16 grudnia 2010 r. w sprawie powołania Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Dziwnowie. 

11. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Dziwnowie. 

12. Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia prowadzone w Przedszkolu 

Publicznym „Promyk Słońca” prowadzonym przez Gminę Dziwnów 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. 

nr  604/ 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 5 lat w 

trybie przetargowym gruntu położonego w Dziwnowie, stanowiącego część działki nr 

843/85 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. 

nr  448/ 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Łukęcinie / dz. nr  

19/8/ 

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. 

nr  399 – 820 m2/ 

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnówku / dz. 

nr  143/3/ 

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Łukęcinie / dz. nr  

32/2/ 
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20. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na dzierżawę na okres do 3 lat części 

nieruchomości położonych w Łukęcinie / dz. nr  114/62- pow. 875 m2/ 

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. 

nr 139/8/ 

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. 

nr  5/4/ 

23. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu      

/ dz. nr  143/11/ 

24. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. 

nr  563/ 

25. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na dzierżawę na okres do 3 lat części 

nieruchomości położonych w Łukęcinie / dz. nr  114/62 – pow. 1000 m2/ 

26. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. 

nr  399 – 240 m2/ 

27. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na dzierżawę na okres do 3 lat części 

nieruchomości położonych w Dziwnowie / dz. nr  386/2 – 2 m2/ 

28. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / 

dz.386/2 – 15 m2/ 

29. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie           

/ dz.592/ 

30. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. 

nr 386/2 i 403/ 

31. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Łukęcinie              

/ dz.32/2/ 

32. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu      

/ dz. 302/62/ 

33. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / 

dz.498/1/ 

34. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na dzierżawę na okres do 3 lat części 

nieruchomości położonych w Łukęcinie / dz. nr 114/62 – pow. 572 m2/ 

35. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu       

/ dz.302/43/ 

36. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu       

/ dz.126/ 
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37. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie         / 

dz. 220/1, 281, 247 i 557/ 

38. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie /dz. nr 

604 o pow. 59m2/         

39. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonych w Dziwnowie /dz. 

nr 604 o pow. 56m2/ 

40.  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie /dz. nr 

604 o pow. 59m2/         

41.     Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnówku /cz. 

dz. nr 95/2/         

42. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie /dz. nr 

854/48/         

43. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu 

/dz. nr 217/27 o pow. 4 817m2/         

44. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu 

/dz. nr 217/27 o pow. 5 249 m2/         

45. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia minimalnych stawek 

czynszu za wydzierżawiane grunty na terenie Gminy Dziwnów. 

46. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste w 

trybie bezprzetargowym nieruchomości położonej w obrębie Międzywodzie /cz. dz. 

240/35/  

47. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie lokali użytkowych 

zlokalizowanych przy ulicy Mickiewicza  19 i 21 w Dziwnowie, stanowiącego mienie 

komunalne na okres 2 lat. 

48. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

lokalu użytkowego przy ulicy Dziwnej w Dziwnowie, położonego na działce nr 

854/51, stanowiącego mienie komunalne, na okres 1 roku z dotychczasowym najemcą 

– pow. 27,30 m2. 

49. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

lokalu użytkowego przy ulicy Dziwnej w Dziwnowie, położonego na działce nr 

854/51, stanowiącego mienie komunalne, na okres 1 roku z dotychczasowym najemcą 

– pow. 49,92 m2. 

50. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Dziwnów obejmującego 

tereny położone w miejscowościach: Międzywodzie dla działki nr 827/44 w rejonie 

ulicy Turystycznej oraz Łukęcin dla części działki nr 514 na cele bazy ratowników 

plażowych. 

51. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności przypadających 

Gminie Dziwnów. 

52. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Dziwnowie z dnia 30 

listopada 2004 r. Nr XXIII/247/2004 w sprawie określenia stawek podatku od 
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nieruchomości.  

53. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej z dnia 30 listopada 2005 

r. Nr XXXI/338/2005 w sprawie wzorów deklaracji, informacji w podatku od 

nieruchomości. 

54. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Dziwnów na lata 2011 – 2015. 

55. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dziwnów na rok 2011. 

56. Wolne wnioski. 

57. Zakończenie sesji. 

 

Po informacji Przewodniczącej Rady, że protokół z IV sesji Rady Miejskiej był do wglądu w 

Biurze Rady i nikt nie zgłosił uwag Rada Miejska przystąpiła do głosowania protokołu z IV 

sesji Rady Miejskiej: 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności pełnego składu  w głosowaniu 

za – 15,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Protokół Nr IV z sesji Rady 

Miejskiej w Dziwnowie.   

 

Ad. 2 

Informację o pracy Rady Miejskiej w okresie między sesjami przedstawiła Przewodnicząca 

Rady p. Joanna Piwińska, która powiedziała, że  okres między ostatnią, a obecną sesją był 

dość długi, dlatego też miało miejsce wiele wydarzeń. Między innymi wpłynęło wiele 

korespondencji z większością radni zostali zapoznani na posiedzeniach Komisji.  Między 

innymi; 

- Komenda Powiatowa Policji w Kamieniu Pomorskim złożyła wniosek o zaplanowanie w 

budżecie na 2011 r.  kwoty 75 tys. Zł. 

- Burmistrz Dziwnowa – wystąpił z wnioskiem o wytypowanie kandydatów do Komisji 

Przetargowej, co będzie punktem porządku obrad, 

- wpłynęła skarga od jednej z mieszkanek gminy o przeprowadzenie kontroli w placówce 

gminnej ZOOiK-u. 

- z Prokuratury Rejonowej w Kamieniu pomorskim wpłynęło Postanowienie o odmowie 

wszczęcia śledztwa w sprawie przekroczenia uprawnień i niedopełnienia obowiązków przez 

Burmistrza Dziwnowa. Pismo jest dostępne w Biurze Rady. 

- osobiście uczestniczyła w spotkaniu z Panem Starostą, Panem Burmistrzem w sprawie 

przygotowania plaż do sezonu letniego, 

- w okresie między sesjami odbywały się zebrania sołeckie.  
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Pani Przewodnicząca zaznaczyła, że największe problemy ze zorganizowaniem zebrania 

wiejskiego ma Sołectwo Międzywodzie. Po pożarze Fregaty nie ma obecnie miejsca, gdzie 

spotkanie takie mogłoby się odbywać. 

Następnie Pani Przewodnicząca poinformowała, że w Gminie powstała niesformalizowana 

grupa pn. Klub Aktywnych. W spotkaniu grupy uczestniczyła wraz z radną Panią Bożeną 

Próchniak Przewodniczącą Komisji Budżetu i Planowania oraz z Panem Piotrem Sokołem 

Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej. Tematem poruszonym na wczorajszym spotkaniu był 

temat związany z promocją miasta. Tematy są ciekawe i niektóre możliwe do realizacji już 

teraz. W spotkaniu uczestniczył Pan Klasik, który deklaruje możliwość udostępnienia 

nieodpłatnie na stronę internetową materiałów związanych z historią Dziwnowa.  

Zwróciła się do Pana Burmistrza o przeanalizowanie tych materiałów i umieszczanie na 

stronie internetowej. Dodała, że padła również propozycja zorganizowania Festynu Rybaka. 

Uważa, że należy podjąć rozmowy aby dołączyć imprezę do planowanej organizacji Dni 

Morza. Padła również propozycja zorganizowania pokazów ratownictwa w sezonie letnim na 

plaży. Inne wymagają większych nakładów finansowych i warte są głębszego  

przeanalizowania np. budowa mola w Dziwnowie, rozszerzenia falochronu o miejsce na 

ścieżkę spacerową. Pan Brzozowski przedstawił propozycję umieszczenia kamery na 

przekaźniku umiejscowionym przy budynku Liceum, aby można było obserwować plaże 

dziwnowskie. Są to propozycje związane z kosztami, ale takie są propozycje przedstawione 

przez Klub. 

- w ostatnim tygodniu przed sesją wszystkie Komisje Rady oprócz Komisji Rewizyjnej 

odbyły swoje posiedzenia. Tematem spotkań Komisji było przede wszystkim opiniowanie 

projektów uchwał. 

- dnia 23 lutego br. O godz. 11.00 będzie zorganizowana dziecięca sesja Rady Miejskiej w 

Dziwnowie. Jest to projekt przygotowany przez pracowników Biblioteki Publicznej z 

udziałem Burmistrza Dziwnowa i Przewodniczącej Rady. Dodała, że zaprasza wszystkich kto 

ma ochotę uczestniczenia w sesji.  

 

Ad. 3 

Przewodnicząca Rady p. Piwińska poinformowała, że Komisja Przetargowa jest 

powoływana zarządzeniem Burmistrza. W poprzedniej kadencji uczestniczyło w pracach tej 

komisji sześcioro radnych. Po rozmowie z Panem Burmistrzem i Panem Sekretarzem sugestia 

jest taka, aby w obecnej kadencji powołać dwóch przedstawicieli Rady Miejskiej.  

Burmistrz dodał, że cieszy się, że przedstawiciele Rady Miejskiej będą uczestniczyć w 

pracach Komisji Przetargowej. Uważa, że zbyt duża liczba radnych w pracach tej Komisji jest 

zbędna, a dwóch przedstawicieli Rady Miejskiej wystarczy do prowadzenia prac 

przetargowych.  
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Radny p. Stęplewski – zapytał kto będzie pełnił funkcję przewodniczącego Komisji 

Przetargowej, czy jeden z radnych, czy pracownik Urzędu? 

Burmistrz – odpowiedział, że będzie to ustalone z Panią Przewodniczącą Rady Miejskiej, 

jednocześnie nie widzi przeszkód aby przewodniczącym był przedstawiciel Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o podawanie kandydatur do Komisji Przetargowej. 

Radny p. Lisowski zgłosił radnego p. Zenona Kozłowskiego, który wyraził zgodę na pracę w 

Komisji. 

Radny p. Czajkowski zgłosił kandydaturę  radnego p. Mieczysława Beyera, który wyraził 

zgodę na kandydaturę. 

Radna p. Próchniak zgłosiła kandydaturę radnej p. Emilii Szafran, która wyraziła zgodę na 

kandydowanie. 

Przewodnicząca Rady p. Piwińska zgłosiła kandydaturę radnego p. Romana Skrzypczaka, 

który wyraził zgodę na kandydaturę. 

Radca Prawny p. Paweł Brzeziński objaśnił sposób głosowania nad wyborem dwóch 

spośród czworga zgłoszonych kandydatów. Powiedział, że jeśli jest kilku kandydatów , a do 

obsadzenia jest mniej miejsc niż osób zgłoszonych , należy głosować alternatywnie , to 

znaczy nad każdą z osób głosować „za”, „przeciw”, „wstrzymuje się”. Dwie osoby, które 

uzyskają największą liczbę głosów „za” zostaną wybrane jako osoby zgłoszone do Komisji 

Przetargowej. W stosunku do każdego kandydata radni mogą głosować oddzielnie.  

Radny p. Stęplewski – skierował pytanie do Burmistrza czy nie może być czterech 

przedstawicieli Rady? 

Burmistrz – odpowiedział, że sprawa była przedyskutowana z Panią Przewodniczącą , że 

będzie to optymalna liczba członków z Rady. Dodał, że wiąże się to ze sprawami 

finansowymi.  Nie ograniczał wcześniej liczby członków Komisji, natomiast po dyskusji z 

Panią Przewodniczącą ustalono, że będzie to optymalna liczba członków.  Nie ukrywa jaki 

jest budżet i szuka się wszędzie oszczędności, będzie ich szukał również w swoich 

komórkach organizacyjnych. 

Radny p. Stęplewski – uważa, że wynagrodzenie za pracę w Komisji Przetargowej jest 

znikomej wysokości, posiedzenia odbywają się nie często i myśli , że te kilkadziesiąt złotych 

za posiedzenie raz na miesiąc nie uszczupli budżetu. Proponuje zatwierdzić zgłoszone 

kandydatury czterech osób do pracy w Komisji Przetargowej.  

Radny p. Lisowski – powiedział, że fakt, że Pan Burmistrz występuje do Rady jest 

symbolem dobrej woli ze strony Pana Burmistrza i targowanie się publicznie przed kamerami 

jest nie na miejscu. Należy uszanować to, że były ustalenia między Burmistrzem, a Panią 

Przewodniczącą Rady.  
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Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad każdą z kandydatur. 

1/ Radny p. Zenon Kozłowski 

Głosowanie: za – 10, przeciw – 0, wstrzymało się – 5 

2/ Radny p. Mieczysłąw Beyer 

Głosowanie: za – 9, przeciw – 0, wstrzymało się – 5 

3/ Radna p. Emilia Szafran  

Głosowanie: za – 8, przeciw – 0, wstrzymało się – 7 

4/ Radny p. Roman Skrzypczak 

Głosowanie: za – 10, przeciw – 0, wstrzymało się – 5 

Przewodnicząca Rady p. Piwińska oznajmiła, że w drodze głosowania Rada wybrała swoich 

przedstawicieli do Komisji Przetargowej w osobach: Radny p. Zenon Kozłowski i Radny  

p. Roman Skrzypczak. 

 

Ad. 4 

Burmistrz p. Grzegorz Jóźwiak przedstawił informację o swojej pracy w okresie między 

sesjami. Powiedział: 

„Pani Przewodnicząca , Panie Przewodniczący, Wysoka Rado  

Od ostatniej sesji Rady Miejskiej w dniu 29 grudnia 2010 roku , poza normalnymi  

działaniami związanymi z funkcjonowaniem Urzędu , przyjmowaniem  interesantów i 

załatwianiem bieżących spraw :  

1. W dniu 10 stycznia w Warszawie  uczestniczyłem w spotkaniu noworocznym 

Polskiego Komitetu Olimpijskiego,  na którym wstępnie rozmawiałem na temat 

organizacji 10 festiwalu gwiazd sportu , a w dniu 4 lutego w tej samej sprawie w 

Dziwnowie rozmawiałem z Panem Arturem Szulcem, w trakcie którego omawialiśmy 

podział zadań z tym związanych . 

2. W dniu 16 stycznia uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczym sołectwa Dziwna na 

którym udzielałem odpowiedzi na wiele nurtujących mieszkańców spraw oraz 

przedstawiłem kierunki działania gminy na rok 2011, zwracając uwagę na trudną 

sytuację finansową gminy  

3. W dniu 22 stycznia uczestniczyłem w zebraniu sołeckim miejscowości Dziwnówek na 

którym omówione zostały najważniejsze sprawy dotyczące tej miejscowości . 

4. W tym samym dniu uczestniczyłem jeszcze w imprezie z okazji dnia Babci i Dziadka 

zorganizowanej przez sołectwo Dziwnów Górny  oraz w turnieju halowej piłki nożnej 

o puchar Burmistrza Dziwnowa  
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5. W dniu 24 stycznia spotkałem się z przedstawicielami Związku emerytów i rencistów 

na którym omówiliśmy najważniejsze sprawy związane z funkcjonowaniem związku 

w naszej gminie  

6. W dniu 17 stycznia uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczym OSP w Dziwnowie 

na którym omówiliśmy najważniejsze sprawy związane z funkcjonowaniem straży 

Pożarnej w Gminie . Członkowie OSP w Dziwnowie zwrócili mi uwagę na pilną 

potrzebę zakupu nowego wozu bojowego – obecny jest już bardzo wyeksploatowany . 

W tym miejscu chciałbym złożyć osobiste podziękowanie naszym strażakom ochotnikom z 

Dziwnowa i Międzywodzia za sprawną akcję gaśniczą w dniu 31.01.2011, co pozwoliło 

bardzo szybko opanować pożar, dzięki czemu udało się uratować dorobek życia Państwa 

Machutów sięgający setek tysięcy złotych. 

7.W dniu 20 stycznia wspólnie z Panem Przewodniczącym uczestniczyłem w 

spotkaniu organizacyjnym Klubu Aktywnych,  na którym przedstawiłem swoje obawy 

co do funkcjonowania tego klubu jako formy nacisku i wywierania presji na 

burmistrzu i Radzie Miejskiej w celu osiągnięcia określonych celów zaznaczając 

jednocześnie , że bardzo chętnie będę się z Klubem spotykał i wysłuchiwał ich 

propozycji i wniosków. Przykro mi, że w dniu wczorajszym, chociaż były takie 

założenia Klubu Aktywnych, nie zostałem na spotkanie zaproszony.  

8. W tym samym dniu spotkałem się również z Radą Sołecką Międzywodzia , na 

którym omówiliśmy najważniejsze sprawy ich nurtujące. Efektem tego spotkania 

było między innymi pismo skierowane do Poczty Polskiej w sprawie likwidacji 

placówki pocztowej w Międzywodziu . 

9. W dniu 21 stycznia wspólnie z Sekretarzem gminy uczestniczyłem  w spotkaniu z 

panią Kapitan portu w Dziwnowie dotyczącym sprawie funkcjonowania portu po 

komunalizacji i jego organizacji oraz stanie technicznym urządzeń portowych , 

wpływach i kosztach jego funkcjonowania . W tym miejscu pragnę Wysoka Radę 

poinformować , że na zlecenie jeszcze mojego poprzednika kancelaria prawna 

obsługująca naszą gminę przygotowuje komplet dokumentów dotyczących jego 

funkcjonowania . Do 15 lutego powinienem mieć komplet tych dokumentów. 

10. W dniu 25 stycznia spotkałem się z przedstawicielami Zachodniopomorskiego 

Związku Piłki Koszykowej , którzy w 3 tygodniu mają chcą w oparciu o nasz 

obiekt hali sportowej zorganizować Mistrzostwa Polski Sędziów Koszykówki – 

impreza na około 350 osób – myślę że poza aspektem finansowym na którym 

skorzystają nasi mieszkańcy – kwestia zakwaterowania , wyżywienia, to jest to 

dobra promocja naszej gminy  

11. W dniu 24 stycznia spotkałem się z komisją AA na którym omówiliśmy główne 

cele funkcjonowania tej komisji oraz zasady wydatkowania środków 

przeznaczonych na ten cel. 

12. W dniu 3 lutego wspólnie z Panem Przewodniczącym uczestniczyłem w zebraniu 

sprawozdawczym sołectwa  Dziwnów Górny, na którym również tak jak w 

poprzednich spotkaniach udzieliłem szeregu odpowiedzi nurtujących 

mieszkańców Dziwnowa  

13. W dniu 8 lutego spotkałem się z przedstawicielami POLO Marketu, którzy 

poinformowali mnie o swoim  spotkaniu w dniu dzisiejszym z sąsiadami działki na 

której ma powstać obiekt , że w przyszłym tygodniu powinni odebrać pozwolenie 
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na budowę i jak najszybciej chcą przystąpić do jego budowy . Planują otwarcie 

tego punktu w miesiącu czerwcu tego roku. 

14. W okresie tym spotkałem się wspólnie z Przewodniczącą Rady z Komendantem 

Powiatowym Policji , który poinformował nas o planowanej redukcji etatów co 

odbije się również na składzie etatowym naszego posterunku  

15. Również w tym okresie spotkałem się z właścicielem firmy sprzątającej na którym 

omawialiśmy sprawy funkcjonowania firmy w okresie sezonu letniego, jak 

również sprawę selektywnej zbiórki makulatury. W rozmowie z przedstawicielem 

firmy, która ma podpisaną umowę na sprzątanie ustaliliśmy, że worki te byłyby 

rozprowadzane bezpłatnie wśród mieszkańców Gminy. Oczywiście wymaga 

ustalenia forma odbierania tych worków przez tą firmę. Mieszkańcy Gminy nie 

ponosiliby żadnego kosztu z oddawania śmieci poprzez selektywną zbiórkę. W 

rozmowie z prezesem firmy sprzątającej ustalono, że wszyscy dzierżawcy 

podpisujący z nami umowę mają podpisać umowę z tą firmą na wywóz 

nieczystości stałych. Umowy takie były podpisywane z dzierżawcami, ale 

praktycznie nie mieliśmy wpływu na to czy rzeczywiście oddawał te śmieci, czy 

nie. Śmieci były podrzucane m.in. do naszych koszy komunalnych, a to się wiąże z 

tym, że właśnie ta firma wywozi te śmieci, ponosząc z tego tytułu nie ukrywam, 

straty. Każdy dzierżawca, który będzie podpisywał umowę z Gminą , będzie miał 

kartę obiegową i będzie musiał podpisać umowę z firmą Pana Grabowieckiego na 

wywóz nieczystości. To powinno ograniczyć podrzucanie śmieci do naszych 

koszy komunalnych. Omówiłem z Panem Grabowieckim kwestię dostawienia 

ilości koszy, które zostały w poprzedniej kadencji zdjęte, będą zamontowane. Są 

one zgromadzone na bazie na Osiedlu Dziwna. Ilość koszy w poszczególnych 

miejscowościach Gminy się zwiększy.  

16. W dniu wczorajszym spotkałem się też z dyrektorem Powiatowego Urzędu Pracy 

na którym omówiliśmy warunki współpracy w świetle informacji o ograniczonych 

środkach przyznanych na ten cel z 10 do 3 mln zł . Ilość pracowników w ramach 

robót publicznych będzie ograniczona również dla naszej Gminy. Nie ukrywam, 

że moim celem było również rozmowa z Panem Dyrektorem na temat zatrudnienia 

czterech pracowników zwiększających ilość Straży Miejskiej w Dziwnowie w 

ramach robót publicznych, a następnie w dalszym czasie byliby zatrudnieni przez 

Gminę jako pracownicy. Pozwoliłoby to na oszczędności wynikające z tytułu 

zatrudnienia 

17. W dniu 20 stycznia spotkałem się również z Prezesem stowarzyszenia Lokalny 

Program Rybacki Morza i Zalewu do którego nasza gmina należy zapewniając go 

o udzieleniu wszelkiej pomocy przy składaniu wniosku o dofinansowanie . Jest to 

ogromna szansa na pozyskanie znacznych środków finansowych z Unii zarówno 

dla indywidualnych członków stowarzyszenia , jak również dla gminy. Jest to 

kwota mogąca sięgnąć 30 mln. Zł. W dniu jutrzejszym jest posiedzenie Walnego 

Zgromadzenia w Kamieniu Pomorskim. Członkami tego Stowarzyszenia są 

Gminy: Kamień Pom., Trzebiatów, Rewal, Karnice i Świerzno. 

18. Najważniejsze sprawy które absorbowały dużo czasu , to oczywiście Budżet 

Gminy Dziwnów i podejmowane próby poszukiwania oszczędności w celu 

przeznaczenia ich na inne bardzo konieczne do wykonania zadania . Oszczędności 

są szukane w Urzędzie jak i w placówkach podległych gminie. 

19. Przeprowadziłem również  rozmowę z podległymi mi pracownikami referatu 

inwestycji oraz inspektorami obsługującymi te inwestycje na temat robót 

dodatkowych , których przy umowach ryczałtowych nie powinno być , a u nas 
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były one jakby zasadą. Do wszystkich robót budowlanych powstawały aneksy i 

roboty dodatkowe , protokoły konieczności. Przy umowach ryczałtowych umów 

na roboty dodatkowe w zasadzie nie powinno być. Oczywiście zdarzają się 

przypadki szczególne, że takie roboty mogą się pojawić, ale to są wyjątkowe 

wypadki. Zabroniłam podejmowania jakichkolwiek czynności związanych z 

podejmowaniem zobowiązań związanych z robotami budowlanymi. Tylko 

Burmistrz ma do tego prawo, w porozumieniu z Panią Skarbnik, nikt inny.  

20.  Nie udało mi się doprowadzić do spotkania Szanownej Rady z przedstawicielami 

Zarządu ZGWW z różnych przyczyn, urlopy, wyjazdy. Postaram się w 

najbliższym czasie takie spotkanie zorganizować. W m-cu styczniu skierowałem 

na spotkanie, bo byłem w tym czasie w Warszawie, swojego sekretarza i 

przedstawiciela Rady Miejskiej p. Lisowskiego, powiem szczerze, że po 

zreferowaniu tego wszystkiego co tam się działo jestem zasmucony. Doszło tam 

do publicznego mówienia o kłamstwie, że nie tak miało być, że inaczej się dzieje 

niż wcześniej było zakładane. W związku z pozyskaniem informacji na temat cen 

wody w Związku Gmin Dorzecza Parsęty , szokujących cen wody i ścieków 

pozwoliłem sobie sprawdzić to w Internecie i znalazłem taryfę dla cen wody i 

ścieków dla Białogardu. Jest to jedna z trzech spółek obsługujących Związek 

Gmin Dorzecza Parsęty i jestem przerażony. Dlatego, że cena wody dla tej spółki 

1m3 sięga 35 zł. brutto. Oczywiście Gminy udzielają bonifikat dla mieszkańców 

indywidualnych gospodarstw, która jest bardzo duża, bo cena wody i ścieków 

wynosi 16 zł. za m3, ale koszty pokrywane z budżetu gminy to ponad 80 tys. Zł. , 

które są wydatkowane na dopłatę dla gospodarstw indywidualnych. Nie ukrywam, 

że podjęcie decyzji w sprawie naszego przystąpienia do Związku Gmin musi być 

przez nas, przez Wysoką Radę naprawdę przemyślane. Czy to nie spowoduje, że 

później wszyscy razem będziemy sobie rwać włosy z głowy.  

21. Chciałbym poinformować Wysoką Radę, że konkurs na dyrektora Biblioteki został 

unieważniony za sugestią komisji konkursowej, w której  uczestniczyła m.in. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej ze względów, że żaden z kandydatów, a było ich 

trzech, nie spełniał naszych oczekiwań. Postanowiłem unieważnić ten konkurs i 

ogłosić nowy na wyłonienie dyrektora Biblioteki. 

22. Pragnę Wysoką Radę powiadomić, że ogłosiłem konkurs na architekta zieleni 

miejskiej. Wpłynęło 9 ofert, z tego po sprawdzeniu formalnym tych ofert 

stwierdziliśmy, że pięć osób spełnia nasze wymagania i w przyszłym tygodniu w 

czwartek odbędzie się przesłuchanie kandydatów na to stanowisko. 

23. Jeśli chodzi o ważną sprawę , sprawę ratownictwa naszych plaż w sezonie letnim 

sprawy te są szeroko omawiane. Nie ukrywam też, że również tu szukamy 

oszczędności. Przeznaczenie wysokich kwot powoduje, że nie możemy tych 

środków finansowych przeznaczyć na inne cele.  
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Ad. 5 

Zapytania i interpelacje radnych. 

Radna p. Izabela Nosek – 1/ Interpelacja - W imieniu mieszkańców Osiedla Rybackiego 

zwracam się z prośbą o zamontowanie lamp ulicznych przy wejściu na plażę, uliczka od 102 -

113. 

Zapytanie – Kiedy będą wymienione filtry w przepompowni, która jest umiejscowiona przy 

wejściu na plażę na Osiedlu Rybackim od 102 do 113. 

Radny p. Stęplewski – zapytanie – czy można raz na zawsze uregulować problem, który nie 

powinien istnieć –  o dzierżawy 4,5-  letnie. Chodzi o umorzenia nie spłaconych przez ileś lat 

należności wynikającej z opłaty dzierżawnej. Umowa powinna być skonstruowana w taki 

sposób, że gdy dzierżawca nie wywiązuje się ze swoich zobowiązań w pierwszym roku 

dzierżawy, to Gmina ma prawo umowę zerwać. 

Radny p. Beyer – zapytanie – czy można wprowadzić do realizacji projekt „Akademia 

Ruchu”, opracowany przez Pana Augusta Wolniakowskiego. Koszt realizacji jest bardzo 

mały. 

Radny p. Stęplewski – uważa, że jest to projekt warty poparcia. Otrzymał akceptację Pań 

Dyrektorek: Szkoły Podstawowej i Przedszkola.  

Przewodnicząca Rady – poinformowała, że w powyższym temacie rozmawiała zarówno z p. 

Wolniakowskim jak również z Paniami Dyrektorkami. Jest zdania, że jeżeli Panie Dyrektorki 

uważają, że jest potrzeba wprowadzenia programu to Szkoła i Przedszkole powinny wystąpić 

z wnioskiem o środki i realizację tego programu. Pan August Wolniakowski jest osobą 

fizyczną i nie rozumie na jakiej zasadzie miałby program realizować i przez kogo miałby być 

zatrudniony. Jeżeli jest taka potrzeba w Szkole i Przedszkolu to osoby, które są tam 

decydentami powinny wystąpić z takim wnioskiem.  

Radny p. Stęplewski – Interpelacja – dokończenie niewielkiej inwestycji – część parku 

między ulicą Mickiewicza, a Sienkiewicza. Osoby odprowadzające dzieci do Przedszkola 

chodzą tą drogą. Chodzi o wyłożenie płytkami jednego ciągu na ukos łączącego ul. 

Mickiewicza z ul. Sienkiewicza. 

Przewodnicząca Rady – zapytanie od mieszkanki ul. Dziwna – czy jest możliwość aby 

autobus dowożący dzieci do szkoły podjeżdżał na Osiedle Dziwna i zabierał stamtąd dzieci. 

Chodzi szczególnie o okres jesienno – zimowy. 

Radna p. Nosek – zapytanie – czy można wpłynąć na dzierżawcę kawiarni przy hali 

sportowej, aby była otwarta w okresie jesienno – zimowym, chociażby w trakcie występów, 

konkursów i turniejów itp. Dzierżawca ma podpisaną umowę na 10 lat, a kawiarnia jest 

otwarta tylko w sezonie letnim. 
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Ad. 6 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje udzielił Burmistrz Dziwnowa. 

1. Lampy na ul. Osiedle Rybackie od posesji 102 – 113 – zbada możliwość, bo 

wiąże się to z nakładami finansowymi 

2. Filtry – filtry zostaną wymienione jeśli to jest przyczyną nieprzyjemnych 

zapachów, bo są inne metody pozbycia się odoru poprzez wrzucenie bakterii. 

Sprawdzi i udzieli odpowiedzi na piśmie. 

3. Uregulowanie problemu dzierżaw – jest to jedno z zadań, które sobie Burmistrz 

postawił. W wielu wypadkach w poprzedniej kadencji zdarzało się tak, że nawet 

z dzierżawcą jednorocznym, który nie dokonał opłaty ponownie zawierano 

umowę dzierżawy na kolejny okres. Osobiście obiecuje Radzie, że żaden z 

dzierżawców, który nie uregulował swoich należności za poprzedni okres, takiej 

dzierżawy nie otrzyma. Myśli o tym, aby wszystkich dzierżawców, którzy tkwią 

w umowach dzierżawy, a nie uregulowali zobowiązań, tych terenów pozbawić. 

4. Dokończenie inwestycji w parku – Burmistrz powiedział, że dziękuje za tą 

interpelację. Uważa, że architekt zieleni, który zostanie zatrudniony będzie miał 

dużo do powiedzenia. Nie tylko w zakresie dokończenia ścieżki , ale również 

zagospodarowanie ternu w odpowiedni sposób, aby już nie straszył. Wyłożono 

płytki, ale kwiaty które tam są nie spełniły oczekiwań. Zależy aby ten teren był 

ładnie zagospodarowany. Są sugestie mieszkańców aby w tym miejscu postawić 

co najmniej trzy punkty świetlne. Na chwilę obecną jest to miejsce schadzek i 

picia trunków wysokoprocentowych.  

5. Program „Akademia Ruchu” -  Burmistrz odpowiedział, że również otrzymał 

taką prośbę o organizację Akademii w ramach środków zawarcia umowy z 

Panem Wolniakowskim. W rozmowie z Paniami Dyrektorkami została im 

przekazana odpowiedź, a dla Pana Wolniakowskiego jest przygotowywana 

odpowiedź w tej sprawie, że  jeśli Panie Dyrektorki widzą konieczność 

wprowadzenia „Akademii Ruchu” to w ramach własnych środków, którymi 

dysponują mogą Pana Wolniakowskiego zatrudnić. 

6. Sprawa dowozu dzieci z ul. Dziwnej do szkoły – Burmistrz odpowiedział, że 

sprawa okazała się trudniejsza, ponieważ PKS, z którym zawarto umowę na 

dowóz dzieci, została podpisana umowa na bilety miesięczne w celach 

oszczędnościowych. Gmina płaci za dowóz na podstawie wykupionych biletów 

miesięcznych.  To komplikuje sprawę, bo trzeba byłoby dzieciom z Osiedla 

Dziwna, a ustawa na to nie zezwala, wykupić bilety miesięczne. Są prowadzone 

rozmowy z PKS w tym względzie i może w jakiś inny sposób uda się to 

rozwiązać. 
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Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w 

Dziwnowie na 2011 r. przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Dziwnowie p. 

Joanna Piwińska. 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/30/2011 w sprawie przyjęcia 

planów pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Dziwnowie na 2011 r. 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/17/2010 Rady Miejskiej w 

Dziwnowie w sprawie powołania delegatów do reprezentowania Gminy Dziwnów w 

Celowym Związku Gmin R-XXI przedstawiła Przewodnicząca Rady. 
 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/31/2011 w sprawie zmiany 

uchwały Nr III/17/2010 Rady Miejskiej w Dziwnowie w sprawie powołania 

delegatów do reprezentowania Gminy Dziwnów w Celowym Związku Gmin R-XXI 

przedstawiła Przewodnicząca Rady. 
 

Ad. 9 

Projekt uchwały w Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyposażenie w 

majątek MOSiK w teren zabudowany, położony w Dziwnowie, stanowiący część 

działki nr 604 o powierzchni 6000 m2 w celu użytkowania przedstawił Sekretarz 

Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz. 
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Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Radny p. Jeszka – powiedział, że wypowiada się jako radny, bo nie jest już we władzach 

Stowarzyszenia. Z obiektem był związany od 1999 r. , przez ostatnie trzy lata obiektem 

administrowało Stowarzyszenie. Obiekt od 1999 r. obiekt był użytkowany bezumownie od 

Skarbu Państwa. Trzy lata temu Starostwo przekazało obiekt w użytkowanie Stowarzyszeniu. 

W związku z komunalizacją portu teren przechodzi we władanie Gminy. Oddzielną kwestią 

umowy między gminą, czy MOSiK będzie funkcjonowanie Stowarzyszenia na tym obiekcie. 

Stowarzyszenie przekazało obiekt bez żadnych zalęgłości. Ma nadzieję, że nowy Zarząd 

Stowarzyszenia wraz z Panem Burmistrzem wypracuje nowe zasady współdziałania na tym 

obiekcie dla dobra Gminy i dzieci. Obiekt ten był przejęty w fatalnym stanie, jest na to 

dokumentacja fotograficzna, na dziś jest w dobrej kondycji. W przeciągu trzech lat z pomocą 

Garnizonu Dziwnów odnowiono strukturę nowego pomostu o długości 30 metrów, generalnej 

naprawy wymaga pomost o długości 45 metrów, wymaga też naprawy instalacja elektryczna. 

Jest prowadzona książka obiektu, co jest bardzo ważną rzeczą, mając na uwadze 

konsekwencje braku dokumentu obiektu Fregaty w Międzywodziu.    

Radny p. Kozłowski – wyraża nadzieję, że obiekt będzie pełnił funkcję skierowaną na rzecz 

wychowania morskiego dzieci i młodzieży. Ma nadzieję , że dalej będzie się na tym obiekcie 

prowadziło wychowanie morskie z dziećmi. Zasługą środowiska jest to, że gdy Gmina ma 

swoich ratowników wychowanych i wyszkolonych na miejscu, to są również bezpieczniejsze 

plaże. Bardzo się cieszy, że obiekt będzie dalej do dyspozycji dzieci. 

Radny p. Lisowski – powiedział, że ma wielką nadzieję, że żeglarstwo w Dziwnowie 

zostanie odbudowane. Wcześniej pięknie to funkcjonowało, przez ostatnich kilka lat 

żeglarstwa nie było. Osobiście apeluje o to, aby przekazać możliwie jak najwięcej środków na 

działalność sekcji żeglarskiej na odbudowanie żeglarstwa. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/32/2011 w sprawie 

wyrażenia zgody na wyposażenie w majątek MOSiK w teren zabudowany, położony 

w Dziwnowie, stanowiący część działki nr 604 o powierzchni 6000 m2 w celu 

użytkowania  
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Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr III/7/2010 Rady Miejskiej w 

Dziwnowie z dnia 16 grudnia 2010 r. w sprawie powołania Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Dziwnowie przedłożyło trzech radnych:           

p. Bożenę Próchniak, p. Emilię Szafran i p. Romana Skrzypczaka. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani  Bożena Próchniak. 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – w głosowaniu – za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. Większością 

głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - w głosowaniu – za – 3, przeciw – 2, wstrzymało się – 0. Większością 

głosów przyjęła projekt uchwały. 

Komisja Morska – głosowanie na sesji.  

Komisja Ochrony Zdrowia : w głosowaniu: za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

Większością głosów przyjęła projekt uchwały. 

 

Jako pierwsza w dyskusji głos zabrała p. Piwińska Przewodnicząca Rady, która powiedziała, 

że sprawa została zgłoszona do Wojewody przez p. Bożenę Próchniak. Jest opinia Wojewody 

w tej sprawie skierowane do Pani Bożeny Próchniak.  

Przewodnicząca odczytała pismo Wojewody – zał. Nr 4. 

 

Radny p. Beyer – z treści dokumentu Wojewody wynika, że Wojewoda nie widzi błędu. 

Zapytał – czy w momencie anulowania obecnej uchwały i wprowadzenie nowej czy 

Wojewoda może ją odrzucić? 

Radca Prawny – odpowiedział, że Wojewoda ma obowiązek badania zgodności z prawem  

uchwał podejmowanych przez Radę. Wojewoda zbadał uchwałę i uznał, że wszystko jest w 

porządku w sensie procedowania i jej podjęcia. To nie pozbawia Rady jako organu w każdej 

sytuacji zmiany swojego stanowiska w tym sensie, że może ponownie na każdej kolejnej sesji 

uchylać podjęte uchwały i podejmować nowe. Wojewoda nie ma prawa jeśli Rada przyjmie 

uchylenie wcześniej podjętej uchwały nie ma prawa powiedzieć, że jest źle, bo ingeruje we 

wcześniej podjętą uchwałę. Jeśli procedowanie będzie niezgodne z prawem i nie będzie 

podstaw do podjęcia uchwały wówczas wojewoda stwierdzi jej nieważność. W tym 

przypadku, jeżeli Rada zdecyduje, że chce dokonać zmiany to jest uprawnienie Rady i 

Wojewoda w tej materii ingerować nie może. 

Przewodnicząca Rady – powiedziała, że przeczytała pismo od Wojewody w Związku z 

przedstawionym uzasadnieniem do tego projektu uchwały. Uważa, że w odniesieniu do tego 

co napisał an Wojewoda uzasadnienie nie jest zgodne z prawdą, gdyż ono sugeruje, że 

poprzednie głosowanie nad wyborem Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej było 

przeprowadzone w sposób niewłaściwy. Wojewoda upewnia, że głosowanie było 

przeprowadzone w sposób zgodny z prawem. 
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Radny p. Lisowski – powiedział, że abstrahując od faktu, że chodzi o jego osobę, ale uważa, 

że głosując nad uchwałą z takim uzasadnieniem, z którym się nie zgodzili prawnicy 

Wojewody, uznali to uzasadnienie za niewłaściwe, to jego pytanie brzmi „gdzie my jesteśmy i 

dokąd idziemy? My jako Rada”. Dodał, że była decyzja Rady, a teraz tę decyzję próbuje 

grupka osób podważyć.  

Radna p. Szafran – wystawiając opinię Wojewoda nie wiedział, że było dwa głosowania, a 

nie jedno. W jednym głosowaniu uzyskano taką ilość głosów, a w drugim głosowaniu inną 

ilość głosów. Nie wiedział również , że w pierwszym głosowaniu było dwóch kandydatów 

wystawionych  przez Komisję. W rzeczywistości podanie kandydatów  rozszerzono do całej 

Rady. Do całej Rady rozszerzono podawanie kandydatów w drugim głosowaniu. W 

pierwszym głosowaniu było wystawienie kandydatów z Komisji Rewizyjnej , co uważa, że 

było niezgodne z prawem. Komisja powinna tak długo powinna procedować na zapleczu, aż 

wyłoni jednego kandydata. 

Przewodnicząca Rady – powiedziała, że Pan Wojewoda zwrócił się do Biura Rady o 

przesłanie protokołu z sesji. Taki protokół został mu przedstawiony. Protokół został przyjęty 

przez Radę nikt nie miał do niego zastrzeżeń. Pan Wojewoda miał możliwość żeby 

przeanalizować całą sytuację – od strony grupy radnych jak i to jak jest napisane w protokole 

z sesji.  

Radna p. Próchniak – powiedziała, że przystępując do pracy w samorządzie założyła sobie, 

że nie będzie wracać do dawnych lat, nie będzie nikogo oceniać. Tym bardziej, że jest osobą z 

zewnątrz, aby przystosować się i zdobyć wiedzę o samorządzie. Zarzucanie jej osobie, że 

jakaś grupka jest przeciw, jest niesprawiedliwe. Zrobiła to dla Rady, aby zaczynać pracę Rady 

na zasadach czystych i przejrzystych, aby nikt po latach nie powiedział, że ktoś się ślizgnął 

itp. Sam Pan Lisowski wie jak było – cztery osoby z Komisji było za p. Emilią Szafran, sam 

Pan Lisowski powiedział, że nie bo więcej wie i więcej umie i będzie przewodniczącym. 

Uważa, że jest uczciwa, bo mogła pisma od Wojewody nie pokazać. Wojewoda pisze, że 

uchwała została podjęta z nieistotnym naruszeniem prawa. Ponadto Pan Radca Prawny na 

projekcie uchwały pisze „nie wnoszę uwag”. Za podpowiedzią prawnika poszła jedną i drugą 

ścieżką. Nic nie zakazuje Radzie podjęcia uchwały. Nikt nie mówi, że Pan Lisowski nie 

zostanie przewodniczącym komisji Rewizyjnej, bo jeśli Rada uchyli podjętą w 

okolicznościach niejasnych podjętą uchwałę, to jest możliwość powołać na nowo. Pan 

Lisowski wówczas ma szansę, z czystymi zasadami zostać przewodniczącą Komisji. Chodziło 

o to, a nie, że jest jakąś grupką radnych, która jest przeciwko komuś. Kocha ludzi i chce im 

służyć.  

Radny p. Stęplewski – powiedział, że nie ma wątpliwości, że została użyta i wykorzystana 

socjotechnika na sesji o której się mówi. Na podstawie obserwacji przez cztery lata , czyli 

przez poprzednią kadencję, że Pan radny Lisowski jest dobry w posługiwaniu się 

socjotechniką. Myśli, że Pan Lisowski jakieś szkolenia, czy kursy przeszedł w tym kierunku. 

Przewodnicząca Rady – przerywając p. Stęplewskiemu wystąpienie , powiedziała „panie 

radny do rzeczy” 
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Radny p. Stęplewski – kontynuując powiedział, że zostało wykorzystane to, że jest to jedna z 

pierwszych sesji , że większość radnych jest radnymi po raz pierwszy, bez doświadczenia. 

Tak to odebrał – niedoświadczenie radnych i wykorzystanie bardzo sprytne socjotechniki.  

Radny p. Lisowski – powiedział, że dziwi go fakt, że niektórzy nie potrafią czytać tekstu ze 

zrozumieniem. Radna p. Szafran powiedziała, że Wojewoda nie widział, że było dwa 

głosowania. Pani Przewodnicząca przed chwilą czytała co napisał Wojewoda, a pisał, że było 

jedno głosowanie, a później było drugie głosowanie. Dodał, że będzie grzeczniejszy i nie 

będzie ustosunkowywał się do słów radnego p. Stęplewskiego. Wojewoda napisał, że nie 

znaleziono podstaw do stwierdzenia, że została uchwała podjęta z istotnym naruszeniem 

obowiązującego prawa. Sposób interpretacji tego tekstu i sposób głosowania jest 

przerażający. Jeżeli Rada stwierdzi, że ta uchwała powinna być uchylona nie będzie więcej 

kandydował, bo znaczyłoby to, że Rada zgadza się z argumentacją przedstawioną w 

uzasadnieniu tego projektu uchwały. 

Radny p. Beyer – powiedział, że w poprzedniej kadencji była mowa, że grupa lisowskiego 

rozrabia, teraz się okazuje, że są jakieś inne grupy. Nie po to radni zostali wybrani, aby 

rozpoczynać kadencję od takich nieprzyjemnych zdarzeń. Wojewoda wypowiedział się jasno, 

jeśli Rada chce to podważyć, to będzie podważać i zobaczy się do czego to doprowadzi.  

Przewodnicząca Rady – powiedziała, że prosi rozważyć sprawę według własnego sumienia, 

po czym ogłosiła pięciominutową przerwę. 

Przerwa – godz. 10.30 – 10.40 

Po przerwie głos zabrał Radca Prawny p. Brzeziński, który powiedział, że ocenia projekty 

przedkładane do niego, czyli pochodzące od radnych, od przewodniczącego czy od komisji , 

pod względem formalno – prawnym. Nie może ingerować w treść uchwał, jak i w treść 

uzasadnienia. Może wyjaśniać wątpliwości, odpowiadać na pytania, czy Rada ma 

kompetencje , czy może i w jakim kształcie. Nie może kształtować projektów uchwał, 

ponieważ jest to kompetencja Rady. Po to radni zostali wybrani aby stanowić prawo. Na 

spotkaniu z radnymi powiedział, że to uzasadnienie jest niekontaktybilne ze stanowiskiem 

Wojewody, które otrzymał od Pani Bożeny Próchniak. Pani Próchniak ma rację, że pisma 

Wojewody mogła nikomu nie pokazać. Sugerował, że jest problem, ale nie ma kompetencji 

aby samodzielnie dokonać takich zmian.  Sugestia była, aby wnioskodawcy dokonali korekty. 

Podtrzymuje swoje wcześniejsze stanowisko, że Rada ma kompetencje aby uchylić wcześniej 

podjętą uchwałę i co do tego nie wnosi uwag formalno – prawnych. Co do treści, to nie jest 

radnym i nie ma prawa wypowiadać swojego zdania, nawet jeśli by je miał.  

Radna p. Nosek – kierując wypowiedź do p. Lisowskiego, powiedziała, że wpływając na 

Radę słowami, że jeżeli Rada tak, a nie inaczej zagłosuje to nie będzie kandydował , uważa 

jest nie na miejscu. To wpływa na indywidualne rozpatrzenie sprawy.  
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Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 7, przeciw – 8, 

wstrzymało się – 0 większością głosów odrzuciła projekt uchwały w sprawie uchylenia 

Uchwały Nr III/7/2010 Rady Miejskiej w Dziwnowie z dnia 16 grudnia 2010 r. w sprawie powołania 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Dziwnowie. 

Przewodniczący Rady – zapytała czy wnioskodawcy następnego projektu uchwały 

podtrzymują decyzje o umieszczeniu w porządku obrad pomimo, że nie ma takiej zasadności. 

Radna p. Próchniak – jako wnioskodawca – powiedziała, że wnioskodawcy nie chcą 

kontynuacji, bo można byłoby zmieniać uzasadnienie. Wnioskodawcy chcieli jasności 

sytuacji  i taką jasność  mają. Osiem osób wypowiedziało się przeciw uchwale, czyli osiem 

osób jest za tym aby Pan Lisowski był Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej. O to 

wnioskodawcom chodziło. Dodała, że w związku z tym że uchwała ujęta w pkt 11 porządku 

obrad była konsekwencją uchwały nr 10, wnioskodawcy wycofują ten projekt uchwały z 

uwagi na brak zasadności nad jej procedowaniem. 

Przewodnicząca obrad zarządziła głosowanie nad zmianą porządku obrad jednocześnie 

przypominając, że zmiana porządku obrad rada przyjmuje bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu rady.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zmianę porządku obrad polegającą na wykreśleniu 

z porządku Obrad pkt 11, czyli  wycofanie projektu uchwały w sprawie powołania 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Dziwnowie.  

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia prowadzone w Przedszkolu 

Publicznym „Promyk Słońca” prowadzonym przez Gminę Dziwnów przedstawił p. 

Renata Klimowicz Dyrektor Przedszkola. 

W imieniu Burmistrza wniosła autopoprawkę w &9 „opłata za wyżywienie oraz za zajęcia 

wymienione w &2” 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. Komisja skłania się do 

podwyższenia opłaty w przypadku gdy będzie taka konieczność. Komisja rozumie, że jest to 

na poziomie minimalnych potrzeb przedszkola. 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 
Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/33/2011 w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 

prowadzone w Przedszkolu Publicznym „Promyk Słońca” prowadzonym przez Gminę Dziwnów 

przedstawił p. Renata Klimowicz Dyrektor Przedszkola 
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Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. 

nr  604/ przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz. 
 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
 

Salę obrad opuścił radny p. Mieczysław Beyer – obecnych radnych – 14 osób. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/34/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / 

dz. nr  604/ 

Ad. 13  

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 5 lat w trybie 

przetargowym gruntu położonego w Dziwnowie, stanowiącego część działki nr 843/85 przedstawił 

Sekretarz Gminy. 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
 

Radny p. Stęplewski – zapytał czy w umowie będzie zawarta klauzula o której mówił wcześniej , a 

mianowicie jeżeli do końca roku kalendarzowego, w którym będzie rozpoczęty pierwszy rok umowy 

dzierżawy dzierżawca nie ureguluje całej kwoty , to umowa będzie przerwana.  

Burmistrz – odpowiedział, że taki zapis się znajdzie. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/35/2011 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na 

okres 5 lat w trybie przetargowym gruntu położonego w Dziwnowie, stanowiącego część działki nr 

843/85. 
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Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. 

nr  448/ przedstawił Sekretarz Gminy. 
 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie jednogłośnie. Wnioskuje o zawarcie porozumienia z właścicielem 

gruntu o przesunięcie granic nieruchomości w celu utworzenia drogi dojazdowej. 

Burmistrz – powiedział, że był zaskoczony podjęciem uchwały w poprzedniej kadencji , bo teren 

zaznaczony kolorem czerwonym to teren przeznaczony do sprzedaży i ta uchwała została 

przegłosowana. Patrząc na interes gminy wstrzymał wykonanie tej uchwały i wystąpi do Rady o jej 

zmianę. Podjął decyzję na dzierżawę do trzech lat, bo w tym okresie można będzie te wszystkie 

sprawy uregulować. Sprzedaż działki w takim kształcie jak jest zaznaczona na mapie spowodowałaby 

, że pozostała część działki 448 jest działką bezużyteczną dla Gminy. Gdyby właścicielom działki 

odsprzedać dolna część działki 447, a pozostawić górną część w działce 448. Gmina pozyska działkę o 

pow. około 400 m2, którą będzie można w przetargu przeznaczyć do sprzedaży, a dojazd do działki 

byłby od ul. Krzywej. Wystąpi do Rady z odpowiednim projektem uchwały. 

Na salę obrad przybył p. Beyer – obecnych radnych – 15 osób. 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z wnioskiem na 1 rok. 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. Przychyla się do wniosku Komisji 

Budżetu. 

Burmistrz – chce uspokoić radę, że w zapisach dotyczących dzierżawy trzyletniej będzie zapis, że w 

razie zaistnienia konieczności innego podziału Gmina ma możliwość wypowiedzenia umowy w każdej 

chwili. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/36/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / 

dz. nr  448/ 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Łukęcinie / dz. nr  

19/8/ przedstawił Sekretarz Gminy. 
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Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Burmistrz – poinformował, że zamierza jeszcze w tym roku przystąpić do podziału tego 

terenu i przeznaczyć na sprzedaż. 

 
Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/37/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Łukęcinie / 

dz. nr  19/8/ 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. 

nr  399 – 820 m2/ przedstawił Sekretarz Gminy. 
 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/38/2011 w sprawie 

wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym 

dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. nr  399 – 820 m2/ 
 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnówku / dz. 

nr  143/3/ przedstawił Sekretarz Gminy. 
 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. Na okres 1 roku z warunkiem 

uporządkowania terenu. 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
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Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Radna p. Próchniak – Komisja Budżetu przyjęła, że okres dzierżawy będzie na 1 rok, aby 

dyscyplinować osoby, które dzierżawy otrzymują od Gminy. Komisja nie wiedziała, że 

będzie stosowany zapis w umowie, że umowa może być wymówiona w każdym czasie. Stąd 

taki wniosek.  

 

Przewodnicząca Rady – powiedziała, że rozumie, że jest to wniosek do pana Burmistrza o 

skrócenie terminu dzierżawy, a co za tym idzie wprowadzenie autopoprawki. 

 

Radny Stęplewski – jeśli w umowie dzierżawy będzie zawarty zapis, o którym wcześniej 

mówiono to Komisja nie będzie miała nic przeciwko terminowi zawartemu w projekcie 

uchwały.  

 

Radna p. Szafran – w trakcie pracy Komisja jeździła po terenie i w związku z tym, że jest to 

jakby droga wewnętrzna, nie miała komisja informacji, że część tej drogi wewnętrznej jest 

sprzedana, ale nie ogrodzona. Uważa, że na dziś ten wniosek nie jest zasadny. 

 

Burmistrz – wyjaśnił, że dz. 142/5 jest sprawą konfliktową. Gdy były działki sprzedawane 

działka ta nie weszła w drogę gminną. Bardzo by chciał aby ta działka była częścią drogi 

gminnej, bo wówczas droga na Osiedlu Słonecznym byłaby uporządkowana. Właściciel 

działki żądał bardzo dużej kwoty za odkupienie tej części działki, że było to nie do 

zrealizowania. Teren może być wykorzystany tylko na taki cel o jaki wnioskodawca 

występuje. Co nie oznacza, że nie musi tam utrzymywać porządku. Taki zapis dotyczący 

sugestii radnego p. Stęplewskiego jak również porządku w tej umowie się znajdzie. 

Zwiększony stan osobowy Straży Miejskiej będzie działał bardziej efektywnie. 

 
Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/39/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnówku / 

dz. nr  143/3/ 

 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Łukęcinie / dz. nr  32/2/ przedstawił 

Sekretarz Gminy. 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
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Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/40/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Łukęcinie        

/ dz. nr  32/2/ 

 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na dzierżawę na okres do 3 lat części nieruchomości 

położonych w Łukęcinie / dz. nr  114/62- pow. 875 m2// przedstawił Sekretarz Gminy 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Radny p. Stęplewski – powiedział, że każda dzierżawa bardzo dużych działek budzi 

wątpliwości, jeżeli celem wykorzystania terenu jest teren zielony. Uważa, że Straż Miejska, 

czy referat Urzędu zajmujący się dzierżawami bacznie się temu przyjrzeli. 

Burmistrz – zapewnił, że takie kontrole będą się odbywały. Będzie starał się wyznaczyć 

drogę dojazdową , dokonać podziału i jako mniejsze działki przeznaczyć do sprzedaży. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0większością głosów  przyjęła Uchwałę Nr V/41/2011 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na 

okres do 3 lat części nieruchomości położonych w Łukęcinie / dz. nr  114/62- pow. 875 m2/  

Ad. 20 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. nr 139/8/ przedstawił 

Sekretarz Gminy. 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. Przeznaczyć do sprzedaży. 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/42/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w 

Dziwnowie / dz. nr 139/8/. 
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Ad. 21 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. nr  5/4/ przedstawił 

Sekretarz Gminy. 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/43/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / 

dz. nr  5/4 

 

Ad. 22 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu      / dz. nr  143/11/ 

przedstawił Sekretarz Gminy 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/44/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu      

/ dz. nr  143/11/ 

 

Ad. 23 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. nr  563/ przedstawił 

Sekretarz Gminy. 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  
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Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. Komisja zwraca uwagę 

na potrzebę urealnienia stawki dzierżawy, dostosowanie , skorelowanie ze stawkami  

pobieranymi dla podobnych terenów – główna ulica Dziwnowa. 

 

Burmistrz – uważa, że w wielu wypadkach opłaty dzierżawy były zbyt niskie. Trwa 

systematycznie analiza opłat. W najbliższym czasie dzierżawcy będą wzywani do negocjacji 

w sprawie podniesienia opłat za niektóre tereny. Część opłat jest nierealnych w stosunku do 

zajmowanego terenu i wysokości pobieranych opłat z tytułu dzierżawy. 

Radna p. Próchniak – dotychczasowy dzierżawca , który wystąpił o dzierżawę tego terenu 

poddzierżawia część dzierżawionego terenu. Komisja wnosi o obwarowanie jakimiś karami 

takiego postępowania. 

Radny p. Stęplewski – powiedział, że nie chodzi mu o to, aby domagać się jak największych 

stawek, ale chodzi o w miarę możliwości wyrównanie stawek. Stawki w podobnej lokalizacji 

powinny być w miarę zbliżone. Chodzi o sprawiedliwość, obiektywizm. Może niektórym 

dzierżawcą powinno się te stawki obniżyć. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/45/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / 

dz. nr  563/ 

 

Ad. 24  

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na dzierżawę na okres do 3 lat części nieruchomości 

położonych w Łukęcinie / dz. nr  114/62 – pow. 1000 m2/ przedstawił Sekretarz Gminy. 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/46/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na dzierżawę na okres 

do 3 lat części nieruchomości położonych w Łukęcinie / dz. nr  114/62 – pow. 1000 m2. 

 

Przerwa – godz. 11.30 – 11.45 
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Ad. 25  

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. nr  399 – 240 m2/ 

przedstawił Sekretarz Gminy. 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/47/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / 

dz. nr  399 – 240 m2/  

 

Ad. 26  

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na dzierżawę na okres do 3 lat części nieruchomości 

położonych w Dziwnowie / dz. nr  386/2 – 2 m2/ przedstawił Sekretarz Gminy. 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/48/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na dzierżawę na okres 

do 3 lat części nieruchomości położonych w Dziwnowie / dz. nr  386/2 – 2 m2 

 

Ad. 27  

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz.386/2 – 15 m2/ przedstawił 

Sekretarz Gminy. 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  
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Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/49/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w 

Dziwnowie / dz.386/2 – 15 m2. 

 

Ad. 28  

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie  / dz.592/ przedstawił Sekretarz 

Gminy. 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/50/2011 wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na 

okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie  / dz.592/ 

 

Ad. 29 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. nr 386/2 i 403/ przedstawił 

Sekretarz Gminy. 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu –  jednogłośnie odrzuciła projekt uchwały. Wniosek – przywrócenie drogi 

dla pieszych.  

Komisja Oświaty – odrzuca projekt uchwały  

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie odrzuciła projekt uchwały.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 3, przeciw – 8, wstrzymało się – 

3większością głosów odrzuciła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / 

dz. nr 386/2 i 403. 
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Ad. 30 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Łukęcinie / dz.32/2/ przedstawił Sekretarz 

Gminy 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/51/2011w sprawie  wyrażenia zgody  na kolejną umowę 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Łukęcinie       

/ dz.32/2/. 

 

Ad. 31 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu   / dz. 302/62/przedstawił 

Sekretarz Gminy. 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/52/2011w sprawie  wyrażenia zgody  na kolejną umowę 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu   

/ dz. 302/62 

 

Ad. 32  

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz.498/1/ przedstawił 

Sekretarz Gminy. 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie odrzuca projekt uchwały 
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Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Radny p. Kozłowski – Przewodniczący Komisji Oświaty – powiedział, że na posiedzeniu Komisji 

wyszła informacja , że są to drogi, a przy natężeniu ruchu latem należy przywrócić drogi i miejsca 

parkingowe, tym bardziej, że jest to na zakręcie. 

Radny p. Beyer – uważa, że chodzi o wyprostowanie drogi, technicznie ogrodzenie zostało 

przesunięte, ale nie uporządkowane. Nie dość, że nie ma gdzie zaparkować to jeszcze dokonano 

nasadzeń drzew. Można dać dzierżawę, bo dzierżawę można zabrać na potrzeby gminy, a w 

przyszłości pomyśleć o miejscach do parkowania. 

Burmistrz – powiedział, że zgadza się z wypowiedziami radnych . Uważa, że będzie trzeba 

wykorzystać maksymalnie dużo terenu na miejsca parkingowe. Jednak zaznacza, że nie można się 

zabrukować, bo będzie to miejscowość betonowa. Trzeba stwarzać miejsca, które będą „płucami” 

miejscowości. Zgadza się z Panem Beyerem, że w każdym czasie będzie możliwość wypowiedzenia 

umowy dzierżawy i przeznaczenia na określony cel, wówczas kiedy będzie taka potrzeba. Dziś 

niszczenie żywopłotu uważa, że nie ma sensu.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 

3 większością głosów  przyjęła Uchwałę Nr V/53/2011w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / 

dz.498/1 

 

Ad. 33 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na dzierżawę na okres do 3 lat części 

nieruchomości położonych w Łukęcinie / dz. nr 114/62 – pow. 572 m2/ przedstawił 

Sekretarz Gminy. 
 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/54/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na dzierżawę na okres 

do 3 lat części nieruchomości położonych w Łukęcinie / dz. nr 114/62 – pow. 572 m2/ 
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Ad. 34 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu  / dz.302/43/ przedstawił 

Sekretarz Gminy. 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 

1 większością głosów  przyjęła Uchwałę Nr V/55/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną 

umowę dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w 

Międzywodziu  / dz.302/43. 

 

Ad. 35 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu  / dz.126/ przedstawił 

Sekretarz Gminy. 

 Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Radna p. Szafran – powiedziała, że teren jest niezagospodarowany. Zapytała pana 

Burmistrza czy przewiduje jakieś inwestycje w tamtym miejscu. 

Burmistrz – odpowiedział, że zna sprawę ze spotkania z Radą Sołecką Międzywodzia, ale 

wszystko zależy od środków finansowych, których będzie trzeba szukać.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/56/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu 

/ dz.126/   
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Ad. 36  

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie   / dz. 220/1, 281, 247 i 557/ 

przedstawił Sekretarz Gminy. 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr V/57/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie      

/ dz. 220/1, 281, 247 i 557/ 

 

Ad. 37 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie /dz. nr 604 o pow. 59m2/  

przedstawił Sekretarz Gminy 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr V/58/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie 

/dz. nr 604 o pow. 59m2/        

 

Ad. 38 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonych w Dziwnowie /dz. nr 604 o pow. 56m2/ 

przedstawił Sekretarz Gminy 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
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Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr V/59/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie 

/dz. nr 604 o pow. 56m2/       

  

Ad. 39 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie /dz. nr 604 o pow. 59m2/       

przedstawił Sekretarz Gminy. 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr V/60/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie 

/dz. nr 604 o pow. 59m2/        

 

Ad. 40  

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnówku /cz. dz. nr 95/2/  przedstawił 

Sekretarz Gminy. 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr V/61/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnówku 

/cz. dz. nr 95/2/     
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Ad. 41 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie /dz. nr 854/48/ przedstawił 

Sekretarz Gminy. 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu –  głosowanie – za -4   

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

    Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 1 większością głosów  przyjęła Uchwałę Nr V/62/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną 

umowę dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w 

Dziwnowie /dz. nr 854/48/     

 

Ad. 42 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu /dz. nr 217/27 o pow. 

4 817m2/         

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. Podwyższenie odpłatności w 

związku z inflacją, a w razie odmowy przygotować do przetargu.   

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały ze wskazaniem przygotowania 

terenu do sprzedaży. 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały ze wskazaniem przygotowania 

terenu do sprzedaży. 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z warunkiem 

przedstawionym przez Komisję Budżetu. 

Burmistrz – powiedział, że zgadza się z jednym jak i drugim wnioskiem Komisji Rady. 

Opłaty, które wnoszą akurat ci dzierżawcy w stosunku do innych opłat pobieranych w Gminie 

są wysokie. Cały teren przy ul. Zatocznej po dokonaniu zmian w studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania, a także jego uaktualnienia, teren będzie podzielony i 

przeznaczony do sprzedaży. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr V/63/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę 

dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu 

/dz. nr 217/27 o pow. 4 817m2/         
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Ad. 43 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu /dz. nr 217/27 o pow. 5 249 

m2/ przedstawił Sekretarz Gminy. 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. Podwyższenie odpłatności w 

związku z inflacją, a w razie odmowy przygotować do przetargu.   
Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały ze wskazaniem przygotowania 

terenu do sprzedaży. 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały ze wskazaniem przygotowania 

terenu do sprzedaży. 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z warunkiem 

przedstawionym przez Komisję Budżetu. 

Radny p. Kozłowski – na Komisji opowiedziano się za sprzedażą, ponieważ dzierżawy 

ciągną się dość długo i następuje proces dekapitalizacji obiektu. Trzeba będzie dać 

długoletnią dzierżawę i ktoś zainwestuje albo dać do sprzedaży i wówczas właściciel zadba o 

wygląd. 

Radny p. Beyer – z uzyskanych informacji wynika, że dzierżawca został zobowiązany do 

dokonania remontu domków i okazuje się, że nic nie zrobiono, a obiekty są poddzierżawiane. 

Radny p. Stęplewski – uważa, że należy się zastanowić czy w ogóle należy kontynuować 

dzierżawy w takim kształcie. Okazuje się, że ktoś poddzierżawia i na tym zarabia. Może 

rzeczywiście należy podjąć decyzję o sprzedaży lub zastanowić się nad ogłoszeniem 

przetargu. 

Burmistrz – powiedział, że nie wie na chwilę obecną jakie są kwoty z tytułu dzierżawy. 

Akurat ta dzierżawa dotyczy Stowarzyszenia na Rzecz Kultury – Liceum Społeczne. Kwoty 

płacone przez Stowarzyszenie w stosunku do pozostałych dzierżaw, któ®e w Gminie 

funkcjonują są wysokie. Osobiście jest zainteresowany tym, aby wpływy do budżetu były jak 

największe i w umowie można zawrzeć zapis, że w każdym czasie Gmina może 

wypowiedzieć umowę dzierżawy. Zaznacza, że na pewno tereny te będą przygotowywane do 

sprzedaży z powodu tego, że zasób terenów do sprzedaży się kurczy. Są to tereny, które będą 

stanowiły jedno ze źródeł dochodu Gminy.  

Radny p. Stęplewski – umowa zawierana jest między właścicielem , a dzierżawcą i musi 

mieć dzierżawca zgodę właściciela na poddzierżawienie. Podejmowano uchwałę o naliczaniu 

stosownych kar umownych.  

Burmistrz – zapewnił, że zwróci na to uwagę. Zapisy umowy mówią jednoznacznie, że jest 

zakaz poddzierżawiania, chyba że uzyskają na to zgodę , wówczas płacą o 25% stawki drożej.  
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Radny p. Stęplewski – proponuje wystawienie terenu na przetarg. Może się okazać , że dla 

gminy jest to bardziej korzystniejsze.  Można też skróci cumowe dzierżawy i wystawić do 

sprzedaży. 

Burmistrz – powiedział, że nie chciałby być w tym przypadku niekonsekwentny, bo przed 

chwilą została podjęta uchwała o dalszą dzierżawę dla terenu obok. Można by rozmawiać w 

tym temacie przed podjęciem poprzedniej uchwały. 

Radny p. Kozłowski – powiedział, że na posiedzeniu Komisji był pracownik merytoryczny. 

Sytuacja jest taka, że są to tereny leśne i najpierw należy je odleśnić i przeznaczyć na tereny 

mieszkalne do sprzedaży. To potrwa jakiś czas. Komisja jest przychylna aby na ten okres 

wydzierżawić, ale wskazuje aby w przyszłości odpowiednie dokumenty przygotować. 

Radna p. Próchniak – na Komisji padła informacja, że jest niska dzierżawa ze względu na 

to, że miała być dbałość o domki. Komisja stwierdziła niewidoczną dbałość o domki więc 

uznała, że tą dzierżawę należy podnieść. Pan Burmistrz mówi, że ona jest stosunkowo wyższa 

niż innych. 

Radny p. Skrzypczak – jeden z dzierżawców zwrócił się z prośbą o tzw. Urealnienie stawki , 

ponieważ nie godzi się na stawkę którą ma płacić. Sprawa wymaga zbadania.  

Burmistrz – zapewnia Radę, że stawki są w stosunku do innych wysokie. Dlatego dzierżawca 

wnosi o ich urealnienie. Są dzierżawcy, którzy za podobny teren płacą dużo mniejsze kwoty. 

Były to kwoty ustalone w ramach przetargu i one co roku są waloryzowane.  

Radny p. Stęplewski – zapytał, czy Pan Burmistrz będzie chciał urealnić  

Burmistrz – odpowiedział, że nie. Podnieść o poziom inflacji. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 większością głosów  przyjęła Uchwałę Nr V/64/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną 

umowę dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w 

Międzywodziu /dz. nr 217/27 o pow. 5 249 m2/ 

 

Ad. 44 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia minimalnych stawek 

czynszu za wydzierżawiane grunty na terenie Gminy Dziwnów przedstawił Sekretarz 

Gminy. 
 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu –  jednogłośnie przyjęła projekt uchwały    

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  
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Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/65/2011 w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za 

wydzierżawiane grunty na terenie Gminy Dziwnów  

 

 

Ad. 45 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości położonej w obrębie Międzywodzie /cz. dz. 240/35/ przedstawił 

Sekretarz Gminy. 

Burmistrz wniósł autopoprawkę polegającą na zmianie zapisu w tytule projektu uchwały zamiast „w 

obrębie Międzywodzie” na „w obrębie Dziwnów”. 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu –  jednogłośnie odrzuca projekt uchwały. Wniosek – przygotowanie do 

przetargu.    

Komisja Oświaty – większością głosów odrzuca projekt uchwały. Wniosek – pozostawić na 

skwerek użyteczności publicznej. 

Komisja Morska – jednogłośnie  przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie odrzuca projekt uchwały.  

Radny p. Stęplewski – powiedział, że nie ma podanej powierzchni terenu.  

Burmistrz – powiedział, że sprzedaż w przetargu jest niemożliwy, ponieważ tego terenu nikt nie kupi. 

Jest to skrawek 2,5 m szerokości na 8 m długości. Bezpośrednio przylega do garażu wnioskodawcy. 

Patrząc na zapisy prawa budowlanego nie ma możliwości czegokolwiek tam postawienia. Musi być 

zachowane minimum 3 m od granicy działki, czyli garażu. Wystąpił z wnioskiem właściciel garażu 

sąsiadującego z planem wykonania jakiejś zabudowy, nadbudowy , później określonej warunkach 

zabudowy, które wydaje gmina. Teren jest obniżony w stosunku do chodnika, więc nie ma możliwości 

czegokolwiek tam postawienia. Jest zdania, że skwerek w tym miejscu będzie pełnił rolę  gminnego 

śmietnika. Podjęcie uchwały pozwoli na wyprostowanie linii chodnika. Jest obok budowla, która 

będzie usytuowana również wzdłuż tej linii. Powstanie nowej zabudowy po sprzedaży tego skrawka 

wyrówna linie. Taki był zamysł przy skierowaniu do Rady projektu uchwały. Jeśli Rada podejmie 

decyzję negatywną nie będzie ripostował, ani próbował przekonywać Radę do podjęcia innej decyzji.  

Radna p. Próchniak – Komisja podjęła takie stanowisko, ponieważ podczas wizyty Komisji w tym 

miejscu pojawił się wnioskodawca , który powiedział, że będzie prowadził tam działalność. Ścianę i 

część dachu chce wykorzystać jako zaczątek tego, co wyciągnie dalej na chodnik.  Komisja uznała, że 

będzie to niesprawiedliwe w stosunku do tych osób, którzy za mały kawałek płacą niemałą dzierżawę. 

Komisja miała na uwadze przeszkadzanie w komunikacji w tym ciągu. Uznano, że jeśli to ma 

przeszkadzać to niech to będzie za niemałe pieniądze, a jeśli mato być za użytkowanie wieczyste to 

niech zostanie tak jak jest.  
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Radny p. Stęplewski – poinformował, że w dziale inwestycji dowiedział się, że należy bardzo 

ostrożnie podchodzić do tej decyzji, mając na względzie fakt, że ma się do czynienia z pasem 

drogowym i bezpośrednią przyległością do tego terenu, pod którym są ułożone różnego rodzaju 

media.  

Burmistrz – jako budowlaniec nie widzi na mapie żadnych mediów, które w tym terenie by 

występowały. Nie upiera się przy tym projekcie uchwały, ale z punktu widzenia wyrównania linii 

zabudowy, uważa że podjęcie uchwały byłoby korzystne dla wizerunku tej ulicy.  

Pan Sekretarz sprawdzając sytuację w terenie stwierdził, że nie ma możliwości postawienia tam 

ławeczek.  

Radny Stęplewski – powiedział, że nie rozumie, że nie można postawić w tym miejscu dwóch 

ławeczek, a można tam coś budować.  

Radna p. Szafran – powiedziała, że jest zwolenniczką nie zawężania ulicy Mickiewicza. Zostało tam 

wiele terenów sprzedanych co sprawiło zawężone zostały chodniki. Teren jest niedaleko ośrodka 

zdrowia i ławeczki mogły by służyć ludziom starszym. Na ulicy Mickiewicza nie ma miejsc, gdzie 

można byłoby odpocząć. Komisja sugerowała się tym, że ulica Mickiewicza jest ulicą ruchliwą, 

przemieszcza się dużo osób, a nie ma skwerku gdzie można byłoby usiąść.  

Radny p. Sokół – rozmawiał z osobą, która chce teren wydzierżawić i faktycznie teren, o który się 

stara jest na równi ze sklepem spożywczym i kosmetycznym. Wnioskodawca planuje ze swego garażu 

i zakupionego terenu zrobić sklep, do którego będzie się wchodziło , a nie ,ze ludzie będą stali w 

kolejce na chodniku. Na pewno to będzie bardziej estetyczne niż obiekt, który stał w tym roku – z 

dykty. Nie jest za ustawieniem ławek w tym miejscu, bo naprzeciwko jest park i skwer, który w 

przyszłości będzie ładniejszy. 

Radna p. Próchniak – Komisji tłumaczono w ten sposób, że ściana będzie podstawą aby wyciągnąć 

zadaszenie na teren chodnika i zrobienie tam jakiejś działalności. To co mówi Przewodniczący p. Piotr 

Sokół jest to zupełnie coś innego.  W związku z tym, że to nie będzie budowla zajmująca część 

chodnika, ale budowla wyrównująca do linii, czyli służąca estetyzacji, to w tej chwili jest za. 

Burmistrz – powiedział, że aby nie podjąć złej decyzji należy wycofać projekt uchwały i odesłać do 

projektodawcy, a następnie skieruje go na sesję do ponownego rozpatrzenia.  

Burmistrz wnioskuje o wycofanie uchwały z porządku obrad. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła wniosek o o wycofanie uchwały z porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów /cz. dz. 240/35/.   

 

Ad. 45 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie lokali użytkowych zlokalizowanych przy 

ulicy Mickiewicza  19 i 21 w Dziwnowie, stanowiącego mienie komunalne na okres 2 lat przedstawiła 

Dyrektor Zakładu Wodociągów i Kanalizacji p. Olga Kociemba. 
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Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu –  - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 większością głosów  przyjęła Uchwałę Nr V/66/2011 w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 

lokali użytkowych zlokalizowanych przy ulicy Mickiewicza  19 i 21 w Dziwnowie, stanowiącego 

mienie komunalne na okres 2 lat. 

 

 

Ad. 46 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego 

przy ulicy Dziwnej w Dziwnowie, położonego na działce nr 854/51, stanowiącego mienie komunalne, 

na okres 1 roku z dotychczasowym najemcą – pow. 27,30 m2 przedstawiła Dyrektor Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji p. Olga Kociemba. 

Komisja Budżetu –  - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 większością głosów  przyjęła Uchwałę Nr V/67/2011 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego przy ulicy Dziwnej w Dziwnowie, położonego na działce 

nr 854/51, stanowiącego mienie komunalne, na okres 1 roku z dotychczasowym najemcą – pow. 

27,30 m2  

 

 

Ad. 47 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego 

przy ulicy Dziwnej w Dziwnowie, położonego na działce nr 854/51, stanowiącego mienie komunalne, 

na okres 1 roku z dotychczasowym najemcą – pow. 49,92 m2 przedstawiła Dyrektor Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji p. Olga Kociemba. 

Komisja Budżetu –  - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  
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Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 większością głosów  przyjęła Uchwałę Nr V/68/2011 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego przy ulicy Dziwnej w Dziwnowie, położonego na działce 

nr 854/51, stanowiącego mienie komunalne, na okres 1 roku z dotychczasowym najemcą – pow. 

49,92 m2. 

 

Ad. 48  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Dziwnów obejmującego tereny położone w 

miejscowościach: Międzywodzie dla działki nr 827/44 w rejonie ulicy Turystycznej oraz Łukęcin dla 

części działki nr 514 na cele bazy ratowników plażowych przedstawił Sekretarz Gminy. 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu –  - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 większością głosów  przyjęła Uchwałę Nr V/69/2011 w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Dziwnów obejmującego 

tereny położone w miejscowościach: Międzywodzie dla działki nr 827/44 w rejonie ulicy 

Turystycznej oraz Łukęcin dla części działki nr 514 na cele bazy ratowników plażowych  

 

Ad. 49  

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności przypadających Gminie 

Dziwnów przedstawiła Skarbnik Gminy p. Grażyna Madońska. 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu –  - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. Wniosek – co półroczne 

informacje dla Rady o zaległościach z tytułu opłaty z dzierżawy. 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/70/2011 w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności 

przypadających Gminie. 
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Ad. 50  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Dziwnowie z dnia 30 

listopada 2004 r. Nr XXIII/247/2004 w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości przedstawiła Skarbnik Gminy p. Grażyna Madońska. 
 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu –  - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/71/2011 uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej 

w Dziwnowie z dnia 30 listopada 2004 r. Nr XXIII/247/2004 w sprawie określenia stawek podatku 

od nieruchomości. 

 

Ad. 51 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej z dnia 30 listopada 2005 r. Nr 

XXXI/338/2005 w sprawie wzorów deklaracji, informacji w podatku od nieruchomości przedstawiła 

Skarbnik Gminy przedstawiła Skarbnik Gminy p. Grażyna Madońska. 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu –  - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/72/2011 w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej z dnia 30 

listopada 2005 r. Nr XXXI/338/2005 w sprawie wzorów deklaracji, informacji w podatku od 

nieruchomości 

 

Przerwa – godz. 13.10 – 13.20 

 

Ad. 52  
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dziwnów 

na lata 2011 – 2015 przedstawiła Skarbnik Gminy p. Grażyna Madońska. 
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Dodała , że ustawodawca stwierdził, że jest to jeden z najważniejszych dokumentów, który 

należy uchwalić przed budżetem. Jest to dokument wskazujący kierunki polityki finansowej 

w Gminie. Prognozę wieloletnią uchwala się przynajmniej na 3 lata, a jeżeli ma się 

zaciągnięte zobowiązania do końca spłaty tych zobowiązań. W tej prognozie przede 

wszystkim określa się wysokość dochodów bieżących i majątkowych, wysokość wydatków.  

W imieniu Burmistrza Pani Skarbnik zgłosiła autopoprawkę do pierwotnego projektu 

uchwały , wyjaśniając jednocześnie, że zmiany są zaznaczone w kolorze czerwonym. Zmiany 

dotyczą zwiększenia wydatków majątkowych o dwa miliony i z tym się wiąże się zmiana w 

prognozie, ponieważ wchodzi to jako dług 2 mln zł. 

Nowa ustawa określa, że wydatki bieżące muszą być pokryte dochodami bieżącymi , jeżeli 

jest ewentualna nadwyżka budżetowa, albo środki na rachunkach bieżących z ubiegłych lat. 

Prognoza nie będzie przyjęta jeżeli wydatki bieżące nie będą pokrywały dochodów bieżących. 

Wydatki majątkowe pochodzą ze sprzedaży majątku, z przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego oraz wchodzą środki z dotacji europejskich jak budżetu państwa na inwestycje. 

Wieloletnia prognoza określa również dług na koniec roku i określa się wskaźnik długu do 

dochodów ogółem. Do roku 2014 obowiązuje wskaźnik 60%, co znaczy, że dług nie może 

przekroczyć 60% do dochodów ogółem. Spłata rat kapitałowych z odsetkami – 15% 

dochodów. Na koniec 2011 r. dług Gminy będzie wynosił przy obecnych założeniach            

32 i 39 %.  Dochody w poszczególnych latach są w przybliżonych wartościach, ponieważ w 

przypadku naszej gminy źródła dochodów są zazwyczaj stałe. Wydatki bieżące są dość 

wysokie w porównaniu z dochodami bieżącymi. W roku 2011 przekraczają około 2 mln. Zł. 

Uważa, że jest to duża kwota, w tym roku pokryta z nadwyżki budżetowej, ale w przyszłych 

latach trzeba będzie szukać oszczędności. Jeżeli nie zwiększą się dochody bieżące wydatki 

będą musiały być ograniczone. Trzeba będzie sprawdzić czy dochody bieżące spływają  

zgodnie z naszymi uchwałami.  

Następnie Pani Skarbnik omówiła załącznik nr 3 – przedsięwzięcia, dotyczące zadań 

inwestycyjnych jak i bieżących. Zwróciła uwagę na duży wydatek związany z wysypiskiem. 

Burmistrz – dodał, że w celu ukończenia promenady potrzebna jest kwota 1 mln zł. Dziwi go 

konieczność takiego wydatku skoro całość inwestycji miała kosztować 2 mln 600 tys. Zł. 

Realizacja dotychczasowa inwestycji mówi, że jest zrobiona za kwotę 2 mln zł. , a okazuje się 

że potrzeba jeszcze milion. Zlecił zrobienie inwentaryzacje stanu istniejącego inwestycji, 

również w wymiarze finansowym, który powinien być do 15 lutego br. Po uchwaleniu 

budżetu przystąpi natychmiast do ogłoszenia przetargu na dokończenie inwestycji. 

Inwentaryzacja pozwoli na zorientowanie się co jest przyczyną wzrostu inwestycji                   

o 350 tys. zł.  

2/ kanalizacja sanitarna ul. Szkolnej dla budynku komunalnego. Dodał, że nie rozumie czym 

się kierowano i dlaczego tak postąpiono, że w ramach budowy budynku nie wykonano 

instalacji wodno – kanalizacyjnej do budynku. Należało wprowadzić do budżetu tego roku tą 

inwestycję.  
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3/ dodatkowo znalazła się inwestycja – wykonanie części Osiedla Słonecznego w 

Dziwnówku. Dziwnówek w ostatnich czterech latach był pomijany inwestycyjnie. Zastanawia 

się czy nie pominąć tam zrobienia chodników, a wykonać tam ciąg pieszo – jezdny. Nie ma 

tam dużego ruchu, a obniżyłoby to koszty inwestycji. 

4/ w zeszłym roku był ogłoszony przetarg na wykonanie stanicy żeglarskiej w Dziwnówku. 

W początkowym  projekcie budżetu stanica żeglarska się nie znalazła, dlatego uważa 

konieczność wprowadzenia tego zamierzenia. Umożliwi to rozwój żeglarstwa, dyscypliny, 

która w Gminie powinna być rozwijana.   

5/ zakup fotoradaru dla Straży Miejskiej – dodatkowe zatrudnienie 4 osób w Straży Miejskiej, 

przyobiecane jest Urzędu Pracy w Kamieniu , że będzie możliwość zatrudnienia w ramach 

robót publicznych co pozwoli odciążyć budżet gminy. Zakłada , że dochody w straży muszą 

być wyższe od planowanych na ten rok, czyli 3 tys. zł. Będzie to służyło również 

podniesieniu bezpieczeństwa. 

6/ Budynek „Jantar” – 150 tys. Zł. Jest za tym aby w tym budynku wykonać mieszkania 

komunalne jak i socjalne. Byłby to pierwszy etap obejmujący wykonanie projektu 

technicznego na późniejsze wykonanie mieszkań socjalnych i komunalnych. Zakłada, że 

mieszkania socjalne powinny być wykonane pod klucz, natomiast mieszkania komunalne 

będą do własnego wykonania, poza zakres, który będzie musiała wykonać gmina. Uważa, że 

powinny być to mieszkania dwupoziomowe co pozwoli obniżyć koszty instalacji sanitarnych, 

jak również pozwoli na zagospodarowanie klatek schodowych na pomieszczenia sanitarne i 

wejścia na wyższą kondygnację. Likwiduje to również konieczność spełnienia przepisów 

p/poż. dotyczących długości korytarzy. Przy określonej długości korytarzy wymagane są 

wyjścia awaryjne.  

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu –  - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Radny p. Stęplewski – uważa, że powinno się wstrzymać zakup radaru dopóki nie będzie 

jednoznacznej regulacji prawnej. Zarabiać może Skarb Państwa na urządzeniu, które 

sfinansuje Gmina.  

Burmistrz – odpowiedział, że nie ma przepisów wykonawczych, ale wpływy z fotoradarów 

mają zasilać budżety gmin. Środki z tych wpływów mają być przeznaczone na poprawę 

bezpieczeństwa, polegającej na budowie infrastruktury drogowej, zabezpieczeń. Robi 

rozpoznanie rynku i czeka na przepisy wykonawcze. 

Na pytanie radnej p. Próchniak ile mieszkań udałoby się uzyskać w Jantarze, Burmistrz 

odpowiedział, że około 50 razem. Dodał, że rozważa możliwość w przednim skrzydle 
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zorganizowania klubu – domu kultury. Powstaje również budynek w Międzywodziu, który 

będzie miał 12 mieszkań.  

Radna p. Próchniak – zapytała o przeznaczenie kwoty 1 800 tys. Zł. na rewitalizację 

terenów powojskowych. 

Burmistrz – odpowiedział, że dotyczy to głównie terenów 46 ha zakupionych od wojska. Jest 

to teren, który trzeba będzie uzbroić. Jest zdania, że zarówno plan finansowy jak i  budżet na 

ten rok będzie ulegał zmianom.  

Przewodnicząca Rady p. Piwińska – zapytała o plany Pana Burmistrz związane z tym 

terenem. 

Burmistrz – odpowiedział, że jest to teren, który będzie podlegał wykonaniu planu miejscowego. W 

takim planie należy zawrzeć wszystkie potrzebne dla tego terenu elementy. Wchodzi w to budowa 

trafostacji, dróg, na pewno będą tereny przeznaczone przez budownictwo mieszkaniowe, czy to 

jednorodzinne, wielorodzinne. Podlegać to będzie głębokiej analizie.  

Na pytanie p. Próchniak o przyjęciu gruntu od wojska, Burmistrz odpowiedział, że rozmawiać 

zawsze trzeba, ale zarówno Agencja Mienia Wojskowego jak również Wojskowa Agencja 

Mieszkaniowa nic za darmo nie dadzą. Środki ze sprzedaży przeznaczają na uzbrojenie armii. Przy 

rozmowach na temat planu zagospodarowania przestrzennego można rozmawiać o pozyskaniu w 

zamian jakiegoś gruntu. 

Burmistrz odpowiedział radnej p. Próchniak na pytanie związane z przeznaczeniem terenu na którym 

są ogródki działkowe na osiedlu Dziwna. Powiedział, że nie zna przeznaczenia terenu, ale na pewno 

będą one wykorzystane jako tereny pod budownictwo mieszkaniowe. 

Radny p. Beyer – zapytał – czy Pan Burmistrz przewiduje rozmowy z właścicielem obiektu „Bałtyk” 

na temat odkupienia , formy odkupienia. Czy byłaby możliwość pozyskania środków z Unii 

Europejskiej na odbudowę jako obiektu zabytkowego, w porozumieniu z konserwatorem zabytków. 

Drugie pytanie – czy w tym roku będzie robiona ul. Matejki , choć jej kawałek od ul. Słonecznej do 

centrum sportowo – rekreacyjnego zostanie zrobiona?  

Trzecie pytanie - Co z centrum sportowo – rekreacyjnym? 

Burmistrz – odpowiedział, że nie jest to budżet jego marzeń i na pewno Rady. Prognoza finansowa 

będzie ulegała na pewno zmianom. W momencie zwalniania się środków po rozstrzygnięciach 

przetargowych Jest przewidziane 3 mln 300 tys. na rekultywację wysypiska. Uważa, że ten przetarg 

powinien wyjść w granicach dwóch milionów, będą to oszczędności. Dotacja też wówczas może być 

zmniejszona. Zamierza przystąpić do podziału i następnie sprzedaży terenów po dawnym WAK-u. 

Jest zdania, że sprzedaż tych terenów da gminie dobre dochody. Chce te dochody przeznaczyć na 

inwestycje. Ma nadzieję, że po złożeniu wniosków Lokalnej Grupy Rybackiej pojawią się możliwości 

skorzystania z tego funduszu przez gminę Dziwnów. Środki te mogą być przeznaczane na drogi, 

chodniki. Należy zabezpieczyć wkład własny. Na jedno zadanie z tego funduszu można przeznaczyć 

milion złotych. LGR może uzyskać dofinansowanie rzędu 30 mln zł. Kwoty te mogą wpłynąć na 

rozwój indywidualnych członków Stowarzyszenia, ale gminy w nim uczestniczące będą mogły z tego 

programu skorzystać.  
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Centrum rekreacyjno – sportowe -  Burmistrz  rozmawiał z wykonawcą, przypominając mu, że 

naliczane są odsetki dlatego powinien prace wykonać jak najszybciej. Jednak obecnie prace nie mogą 

być kontynuowane, ponieważ temperatury na to nie pozwalają. Wykonawca zakłada, że do końca 

marca inwestycja powinna być zakończona.  

Burmistrz dodał, że pojawiła się szansa , po rozmowie z Dyrektorem Urzędu Rejonowego Dróg 

Publicznych w Gryficach p. Ligmanem, który zaproponował, że jeśli Burmistrz znajdzie 70 tys. Zł. , 

to dołoży 130 tys. Zł. i wspólnie będzie można wykonać chodnik po lewej stronie jadąc od Dziwnowa, 

przy ul. Armii Krajowej w Międzywodziu od ul. Westerplatte do Poczty Polskiej. Zadeklarował, nie 

pytając jeszcze Rady, że te pieniądze będą, bo zrozumiałym jest , że Rada też będzie chciała z 

oferowanych 130 tys. zł. skorzystać. Wymaga to uzgodnień ze ZWIK, bo nie wie czy na tym odcinku 

nie trzeba będzie położyć jakiś rur. 

Obiekt „Bałtyk” – Burmistrz powiedział, że tak jak mówił w swojej kampanii wyborczej, jest 

zainteresowany odkupieniem tego obiektu. Jest to taki czas, że nie ma programów, nie ma funduszy, 

które zezwalałyby, aby w ramach tego programu wystąpić o nabycie tego obiektu i poddania 

remontowi. 

Radny p. Beyer – projekt ustawy, który jest w sejmie zakłada, że właścicielem śmieci jest gmina i to 

gmina decyduje o tym komu je sprzeda. Ten kto je odkupuje , przerabia, Gminie za to płaci. 

Burmistrz – rekultywacja wysypiska nie polega na tym, że Gmina sprzeda śmieci. Gmina śmieci na 

tym wysypisku musi przykryć odpowiednią warstwą ziemi, odgazować, wykonać instalację ociekową. 

Jest to cały proces dokumentacyjny, który musi być wykonany. Nie zakłada, aby te śmieci były w 

centrum zainteresowania tych firm, które będą ewentualnie prowadziły utylizację. Dodał, że nad tym 

projektem za bardzo się nie pochyla, bo nie wiadomo w jakim kształcie wejdzie w życie. Wie, że 

Gmina będzie właścicielem śmieci, ale wie również , że na gminę spadnie również szereg 

dodatkowych obowiązków z tego tytułu. 

Radna p. Szafran – zapytała w jakiej formie będzie robiona stanica kajakowa w Dziwnówku. Czy na 

pływakach, czy idzie się w innym kierunku? 

Burmistrz – odpowiedział, że Gmina nie może iść w innym kierunku, ponieważ jest dokumentacja 

techniczna, jest projekt. Jest to zatwierdzone. Można iść tylko w takim kierunku , w jakim zostało to 

zatwierdzone. Będzie to na pływakach, orientacyjny koszt tak jak w projekcie. 

Przewodnicząca Rady – promenada – czy został przedłużony termin wykonania zadania? 

Burmistrz – odpowiedział, że złożono wniosek, jest to monitorowane, ale decyzje musi podjąć Zarząd 

Województwa. Decyzja do tej pory nie została podjęta.  

Radna p. Szafran – zapytała, czy wykonawcy p. Ladzie zostały wypłacone wszystkie pieniądze? 

Miały być naliczane kary umowne. 

Burmistrz – z tego co wie Pan Lada otrzymał około miliona złotych za I etap. Następnie złożył 

fakturę na ok. 950 tys. zł. Ta faktura została zaliczona na poczet kar umownych i środków nie 

otrzymał. Kary umowne z tytułu niedotrzymania terminów powinny wynosić 1 200 tys. zł lub 1 300 

tys. zł. Ponad 300 tys. zł. jest do ściągnięcia z firmy Lada. Ściągnięcie tych środków z tego 

wykonawcy uważa za nierealne, znając sytuację firmy. 
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Radny p. Sokół – na zebraniu sołeckim mówił Pan Burmistrz o zakupie radaru, ale mówił również o 

parkomatach. Czy Pan Burmistrz w dalszym ciągu widzi sens zakupu parkomatów? 

Burmistrz – sprawa parkowania jest dla niego bardzo ważna, ale jeden parkomat kosztuje około             

23 tys. zł. Planuje w niedługim czasie wyznaczyć miejsca parkingowe i przeznaczyć te tereny do 

dzierżawy, a środki uzyskane przeznaczyć corocznie na parko maty. 

Na pytanie radnej p. Próchniak czy mieszkańcy będą zwolnieni z opłat Burmistrz odpowiedział, że 

należy się nad tym wspólnie zastanowić. Propozycja Burmistrza jest taka aby nie było to za darmo 

byłby abonament 60 zł. na dwa miesiące. Te pieniądze również przeznaczyć na kupno parko matów. 

Radna p. Próchniak – czy Burmistrz opracowuje sposób postępowania w związku z tym co dzieje się 

w R-XXI. 

Burmistrz – należy obserwować sprawy, które dzieją się w tym Związku. Wspólnie z p. Emilią 

Szafran będą w dniu 17 lutego na Walnym Zgromadzeniu Związku. Przyszło pismo alarmujące z 

Gminy Świnoujście mówiące o niedotrzymywaniu terminów realizacji poszczególnych etapów robót i 

należy się temu przyjrzeć i zobaczyć jakie będą ustalenia. Ma się odbyć wybór nowych władz 

Związku. 

Radna p. Galec – zapytała czy są zaplanowane środki na odbudowę świetlicy w Międzywodziu. 

Burmistrz – w tym projekcie nie ma, ale jak mówił wcześniej ten budżet będzie ulegał ciągłym 

zmianom. Nie może podjąć decyzji o rozbiórce, bo wiąże się to z koniecznością uzyskania 

pozwolenia. Jedna z radnych zwróciła uwagę czy nie lepszym byłaby decyzja o budowie świetlicy 

środowiskowej w okolicy boiska trawiastego i boiska ze sztuczną nawierzchnią. Z ekonomicznego 

punktu widzenia być może byłoby to uzasadnione. Trzeba będzie się nad tym zastanowić, a obecny 

teren przeznaczyć do sprzedaży. 

Radny p. Czajkowski – zwrócił uwagę na wybudowane obok byłego obiektu Fregaty boisko. Dodał, 

że budynek Fregaty grozi zawaleniem, jest nieogrodzony. 

Burmistrz – nie może podjąć decyzji bez zgody Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego. 

Uzyskanie pozwolenie będzie trwało dłużej niż otrzymania nakazu rozbiórki. 

Radny p. Jeszka – zwrócił uwagę, że na obiekt boiska będzie trzeba zatrudnić instruktora, lokalizacja 

świetlicy być może zmniejszyła by koszty. 

Burmistrz – wszystkie te argumenty trzeba wspólnie rozważyć. Planuje do 15 lutego złożyć wniosek 

na instruktorów na orliki. Następny nabór jest do 15 maja i też planuje złożyć wniosek na instruktora 

na centrum rekreacyjno – sportowe. Obniży to koszty funkcjonowania Urzędu. 

W sprawie promenady , jeśli Gmina otrzyma zgodę na przesunięcie terminu zakończenia inwestycji i 

dofinansowanie będzie, to zamierza rozmawiać z Urzędem Marszałkowskim w sprawie wyłączenia z 

dofinansowania sanitariatów. Uważa, że utrzymanie sanitariatów będzie bardzo drogie, bo z racji 

dofinansowania przez okres 5 lat nie będzie można pobierać żadnych opłat.  

Radny p. Stęplewski – uważa, że Pan Burmistrz przedstawia jakieś racje, ale nauczeni praktyką wielu  

lat wiadomym jest, że jeśli sanitariaty będą odpłatne będzie to równoznaczne, że większość będzie 

korzystała z wydm i plaży. Jest pewnego rodzaju logika w tym by sanitariaty były nieodpłatne. 
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Burmistrz – zgadza się z wypowiedzią Pana Stęplewskiego, ale obawia się czy koszty utrzymania 

sanitariatów przez okres 5 lat nie przewyższą kwoty dofinansowania. 

Radny p. Lisowski – powiedział, że z przerażaniem słucha informacji na temat inwestycji, które 

należy dokańczać – budynek bez kanalizacji, promenada, tez nie wiadomo za co jest zapłacone. Cieszy 

go, że te inwestycje, które są umieszczone w tym planie nie budzą żadnych kontrowersji, ani zarzutów 

nad sensownością tych inwestycji, które SA jak najbardziej potrzebne. Uważa, że cenna byłaby 

informacja dla radnych , dla mieszkańców co się stało z milionami z Urzędu Morskiego. Co się stało z 

polbrukiem z promenady. 

Burmistrz – odpowiedział, że sprawdzi jaka ilość polbruku trafiła na skład. Nigdy przy robotach 

rozbiórkowych nie odzyska się wszystkiego, ale że był to nowy polbruk około 70% powinno się 

odzyskać. Środki z Urzędu Morskiego – jest trudno powiedzieć na co zostały zużyte. Na pewno 

zostały skonsumowane przez Urząd, przez Gminę. Patrząc na stan inwestycji musi powiedzieć, że 

zostały przejedzone.  

Radny p. Stęplewski – zwracając się do radnego p. Lisowskiego powiedział , że dziwi się jego 

przerażeniu skoro był jednym z motorów opóźniania i blokowania inwestycji. 

Radny p. Lisowski – odpowiedział, że prosi p. Stęplewskiego o nie używanie metod 

socjotechnicznych. Dodał, że chociażby w kontekście wody , tyle psów wieszano na poprzednią Radę, 

że doprowadziła do straty iluś tam milionów, gdzie wielokrotnie tłumaczono, że ta inwestycja 

przekracza możliwości Dziwnowa i musiałaby wejść w cenę wody , w amortyzację. Efekt byłby taki, 

o którym mówi Pan Burmistrz. Chociażby ten przykład pokazuje sensowność i logikę działąn Rady.  

Radny p. Kozłowski – powiedział, że w rozmowy z dyrektorem MOSiK wynika, że nie ma wsparcia 

finansowego na obsługę boisk w Międzywodziu i innych. Ma nadzieję, że te problemy MOSiK będą 

ujęte do rozwiązania. 

Radny p. Skrzypczak – co będzie wzrostem dochodów bieżących w 2011-2015 ? 

Skarbnik – odpowiedziała, że wzrost w 2012 zaplanowane zostały ponieważ stawki dochodów 

lokalnych powinny ulec zwiększeniu. Od siedmiu lat są na tym samym poziomie. Podatki to jedyne 

źródło zwiększenia dochodów. Są też zwiększane stawki użytkowania wieczystego. Być może że 

dzierżawy będą bardziej korzystniejsze. Będzie się dokładać wszelkich starań by takie dochody 

uzyskać, bo są zagrożone wydatki bieżące. 

Burmistrz – wynajmowanie kwater będzie podlegało kontroli, aby podatki były płacone zgodnie z 

prowadzoną działalnością. 

Skarbnik – dodała, że również opłata miejscowa stanowi trudne źródło do wyegzekwowania. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0,  

wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/73/2011 w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dziwnów na lata 2011 – 2015. 
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Ad. 53 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dziwnów na rok 2011. 

Głos zabrał Burmistrz Dziwnowa, powiedział, że nie jest to budżet jego marzeń i wie, że nie jest 

budżetem marzeń Wysokiej Rady. Uważa, że w trakcie realizacji poszczególnych pozycji budżetu 

wyjdą pewne oszczędności. Dodał, że będzie szukał możliwości zwiększenia dochodów, co będzie 

powodem dokonywania znaczących zmian w tym budżecie, co wpłynie na korzystny wizerunek gminy 

i zadowolenie mieszkańców. 

Skarbnik Gminy p. Grażyna Madońska oznajmiła, że projekt budżetu będzie omawiany z 

autopoprawkami, które radni otrzymali z materiałami przed sesją w kolorze czerwonym– zał. Nr 5 

Dodała, że budżet jest to roczny plan dochodów i wydatków jak również przychodów i rozchodów. 

Jest uchwalany na jeden rok budżetowy. Budżet jest to uchwała budżetowa wraz z załącznikami, które 

w budżecie gminy występują. Poinformowała, że głównym źródłem dochodu gminy jest podatek od 

nieruchomości od osób fizycznych i prawnych oraz subwencja oświatowa , dochody z dzierżaw i 

sprzedaży składników majątkowych. Następnie szczegółowo omówiła pozycje z projektu uchwały jak 

również poszczególne załączniki.  

Deficyt w kwocie 4 320 tys. zł. zostanie pokryty poprzez zaciągnięcie kredytu tj. 2 mln zł. oraz z 

wolnych środków na rachunku bieżącym w kwocie 1 040 tys. zł. Końcowy wynik wpływu tych 

środków będzie wiadomy później. 

W dalszej części swojego wystąpienia Pani Skarbnik omówiła sprawę upoważnień dla Burmistrza. 

Poinformowała o pozytywnych opiniach RIO w sprawie:  

- o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego wykazanego w projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Dziwnów na 2011 – Uchwała Nr CXLIV/474/2010 

- o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy Dziwnów na 2011 r.  

Zgodnie z przepisami opinie są umieszczone na BIP jak również otrzymała je Rada Miejska. 

  
Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu –  - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Radny p. Stęplewski – uważa za celowe , ułatwiające i usprawniające udzielenie upoważnień 

dla Burmistrza. Dodał, że w poprzedniej kadencji nie można było pracy Burmistrza i urzędu 

usprawnić. 

Radny p. Jeszka – zwrócił uwagę na duże obciążenie finansowe na funkcjonowanie boisk, Orlika. 

Zwrócił uwagę na brak w budżecie środków na utrzymanie ośrodka sportów wodnych.  

Stowarzyszenie pozapłacało wszystkie należności. Liczy na przychylność Rady w przekazaniu 

środków dla MOSiK-u na ten cel. 

Radna p. Próchniak omówiła wydatki na oświatę w Gminie Dziwnów. 
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Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0,  
wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr V/74/2011 w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Dziwnów na rok 2011. 

 
 

Ad. 54  
Wolne wnioski. 

 

Radna p. Szafran – Naprawa pirsu w Międzywodziu. Obowiązuje okres gwarancji, 

wykorzystać ten okres aby prace naprawcze były wykonane z tytułu napraw 

pogwarancyjnych. 

Radna p. Próchniak – wnosi aby jeden raz w tygodniu Urząd był czynny w innych 

godzinach, czyli w późniejszych, przesunąć o dwie godziny, aby ludzie mogli załatwić swoje 

sprawy. 

Radny p. Kozłowski –  odczytał wnioski Komisji:  

1/ Komisja Oświaty, Kultury i Sportu jest zbulwersowana negatywną opinią wyrażoną przez 

Stowarzyszenie Na Rzecz Kultury i Edukacji w formie pisemnej i w Telewizji Kablowej 

„Albatros” w sprawie imprez publicznych „Dnia Greckiego” i Festiwalu Gwiazd Sportu. 

Dodał, że do teczki Komisji wpłynęło pismo z dnia  27 września 2010 podpisane przez 

Dyrektora stowarzyszenia p. mgr Witolda Brzozowskiego. Pismo ogólnie dotyczy budżetu, 

życzeń co można było zrobić w naszym środowisku, ale w drugim zdaniu pisma napisano 

„radykalne zmniejszenie środków na tzw. dzień Grecki i Festiwal Gwiazd Sportu - interesy te 

nie zasługują na przeznaczone środki, a wynik medialny jest bliski zeru…” 

Komisja o ww. sprawie rozmawiała z Dyrektorem MOSiK. Są to imprezy wieloletnie. 

Uważa, że jeżeli pozwoli się na to, aby trud i wysiłek ludzi pracujących na rzecz tych imprez 

były w ten sposób traktowane. Również w piśmie od pana Czerkawskiego była negatywna 

opinia na temat tych imprez.  

2/ Komisja zwraca się do Burmistrza o podanie form pomocy finansowej i umorzeń 

dotyczących działalności ww. Stowarzyszenia z ostatnich 5 lat. 

3/ Komisja wnosi o wyjaśnienie dotacji Gminy na „ I Festyn Komandosa” w związku z 

pismami od ww. Organizatorów w celu zwiększenia kwoty dotacji na „II Festyn 

Komandosa”. 

Radny p. Skrzypczak – wnosi o to aby projekty uchwał, szczególnie dotyczące dzierżaw, 

zawierały więcej informacji: np. jaka była wcześniejsza opłata, zaległość lub nie. 

Przewodnicząca Rady – powiedziała, że jest taki wniosek o przedstawienie informacji o 

stanie zaawansowania inwestycji. Do następnej sesji planuje się zorganizować spotkanie 
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objazdowe, aby zorientować się jak wygląda przebieg inwestycji. Jednocześnie prosi o 

złożenie takiej informacji na piśmie.  

Jednocześnie Przewodnicząca poprosiła radnych o uczestniczenie w spotkaniach sołeckich 

oraz zaproponowała możliwość zapisania się na dyżury radnych.  

Burmistrz – udzielił odpowiedzi na wnioski radnych: 

- pirs w Międzywodziu powysyłano jeszcze przed sesją pisma wzywające obu wykonawców 

do stawiennictwa w określonym dniu aby dokonać przeglądu i stwierdzenia co jest przyczyną 

powstawania dziur, bo nie powstają one po raz pierwszy. 

- wniosek o jeden dzień dłużej w pracy urzędu jest to kwestia zastanowienia się, 

przedyskutowania tego tematu. Może to być raz na dwa tygodnie, czy raz na miesiąc. 

- pomoc dla Stowarzyszenia odpowiedzi udzieli na piśmie. 

- I Festyn Komandosa – Burmistrz powiedział, że nie pamięta jaka była to dotacja. Otrzymał 

zapotrzebowanie na środki od organizatorów kolejnego Maratonu Twardziela. Odżegnują się 

oni od organizatorów I Festynu Komandosa. Co jakiś czas pojawiają się nowi, którzy mówią, 

że są organizatorami. Jedni i drudzy nie chcą mieć ze sobą do czynienia. To staje się 

denerwujące. Jako Gmina przeznaczono na ten cel, ale dziś zastanawia się czy Gmina 

powinna w to wchodzić, bo może dojść do jakiś rozliczeń finansowych , a gmina po części 

dotując tą imprezę jest jej współorganizatorem. Planuje spotkanie z organizatorami, na które 

zaprosi członków Komisji. 

- uwaga Pana radnego Skrzypczaka co do projektów uchwał jest do zrealizowania. Będą 

umieszczane wszystkie dane oprócz takich, które stanowią ochronę danych osobowych.  

- informację dla Pani Przewodniczącej i Rady na temat bilansu otwarcia – jest w trakcie 

przygotowywania. Informacja taka zostanie zamieszczona w pierwszym numerze Nowego 

Dziwnowa. Powstanie informacja na temat finansów gminnych, o stanie inwestycji gminnych. 

Uważa, że wszystkie działania, które podjął poprzedni Burmistrz muszą być realizowane i za 

nie odpowiada.  

 

 

Ad. 55 

Zakończenie sesji.  

 Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad przewodnicząca Rady Miejskiej p. Joanna 

Piwińska zamknęła V sesję Rady Miejskiej Gminy Dziwnów. 

Godz. 15.20 
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Protokołowała: Wiesława Matelska 

 

 


